
1یکشنبه 26 اسفند ماه 1397    شماره سیزدهم

هفته نامه سیاسی و اجتماعی  استان قزوین
 یکشنبه 26 اسفند ماه 1397   شماره سیزدهم  8 صفحه  قیمت : 1000 تومان

دستگیرشدگان 
چهارشنبه سوری تا 

پایان تعطیلات میهمان 
ما خواهند بود

متاسفانه شاهد 
افزایش جرائم 

خشن و قتل عمد 
هستیم

لزوم نقدنهادهای 
غیردولتی درگام 

دوم انقلاب! 
س��ردارمهدی محمودی فرمانده انتظامی استان قزوین درجمع 
خبرنگاران رس��انه ها با تقدیرازتلاش خبرنگاران درعرصه اطلاع 
رس��انی اظهارداشت: امیدوارم با کمک رسانه ها مردم را درجریان 
فعالیت ها وخدمات پلیس قراردهیم وبا تنظیم برنامه های خود ایام 

کم خطروکم حادثه ای داشته باشیم.

دادس��تان قزوین گف��ت: با افرادی ک��ه بخواهند در ایام 
پایان س��ال و در مراسم هایی که برای شادی مردم است 
آن را به تهدیدی برای مردم تبدیل کرده و امنیت جامعه 

را دچار اخلال کنند برخورد می کنیم.

درتمام چهل س��ال قبل ، تریبون های مختلف ملی و ایضا 
تریبون های اس��تانی همواره محل نق��د و برخی از مواقع 
تخریب قوای سه گانه به ویژه دولت های مختلف بوده اند.

صفحه6

ویترین

مدیرکل راه و شهرسازی استان قزوین:

برای اجرای طرح بازآفرینی بافت فرسوده  وام 
بدون سپرده داده می شود

بهمن عسگری،کاندیدای بهترین ورزشکارسال 97 �
مرد مغازه داری درشهرمحمدیه، قربانی کینه واختلاف شد �
مهربانی این باردرساندویج پیچیده می شود �
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سردارشهید
 »حمید محمد رضایی«

 ازسفرشام برگشت

       نامه قرارگاه مطالبه گری بسیج 
دانشجویی به نماینده تاکستان:

آقای طاهرخانی دلایل 
حمایت خود از لوایح 

FATF را برای دانشجویان 
تشریح کنید

درجنایتی وحشتناک درآبیک ؛
پسر37 ساله معتاد، مادر80 ساله خود را 

باضربات چاقوکشت

 پ��روژه عمران��ی و خدماتی با حضوراس��تاندار 
قزوین، نمایندگان مجل��س، فرماندار واعضای 
ش��ورای ش��هرو جمعی ازمدیران دستگاه های 
اجرایی ومعتمدین شهردرش��هر محمدیه مورد 
بهره ب��رداری گرف��ت ویا عملی��ات اجرایی آنها 

آغازشد.
کسب اعتماد مردم؛ مهمترین وظیفه 

شهرداری ها
زاهدی گفت: مهمترین وظیفه شهرداری ها و 
شوراهای اسلامی کسب اعتماد مردم است که 
موجب افزایش همکاری ها میان ش��هروندان و 

این دستگاه خواهد شد.
عبدالمحم��د زاهدی اس��تاندار قزوی��ن دراین 
مراسم اظهارداش��ت: باید به این موضوع واقف 
بود که اگرمردم به ش��هرداری ها اعتماد لازم را 
داشته باشند برای پرداخت عوارض و مالیات به 
موقع اقدام کرده و موجب تس��ریع در کارهای 

عمرانی خواهند شد.
زاه��دی یادآور ش��د: افتتاح هرط��رح عمرانی 
بیانگرفعالی��ت های ص��ورت گرفته از س��وی 
دستگاه های متولی وهمکاری و همراهی لازم 

میان شهرداری ها ومردم است.
وی ادامه داد: طرح هایی که امروزدرشهرمحمدیه 
درزمینه های فرهنگی، گردش��گری، تفریحی، 
ترافیک��ی، ایمنی و س��لامت به به��ره برداری 
رسیدند بیانگر وظایف سنگین شهرداری ها در 
حوزه های مختلف خدمت رس��انی است و باید 
شهروندان نیز قدردان این دستگاه های خدمات 

رسان باشند.
 81 درصد بودجه شهرداری محمدیه 

درسال 97 محقق شد
دکترمریم نخستین شهردارمحمدیه درمراسم 
تاکید کرد: شهروندان این شهر با درک فعالیت 
های عمران��ی انجام ش��ده واعتماد ب��ه حوزه 
مدیریت ش��هری همکاری های بس��یارخوبی 
دربخش پرداخت عوارض با شهرداری داشته اند 
و تاکنون 35 میلیارد و 600 میلیون ریال دراین 

زمینه پرداخت کرده اند.
ش��هردارمحمدیه با بیان اینکه همین موضوع 
بدون ش��ک وظایف مس��ئولان را درادامه راه و 

انج��ام طرح های مورد نظرس��نگین تر خواهد 
کرد، یادآور شد: براساس وعده های داده شده، 
درطول س��ال ودرهرفصل شهروندان محمدیه 
ومهرگان ش��اهد بهره ب��رداری یا آغاز عملیات 
اجرایی طرح های مختلفی خواهند بود که قطعا 
نقش موثری درعمران وآبادانی شهرایفا خواهد 

کرد.
این مدیرشهری تصریح کرد: خوشبختانه نگاه 
مسئولان دس��تگاه های اجرایی استان به این 
منطقه پرجمعیت ش��هری امیدوارکننده است 
وهمین مس��اله باعث ش��ده تا مسئولان شهر 
محمدیه برای تحقق اهداف مورد نظر درکوتاه 
مدت و بلند مدت با جدیت بیشتری گام بردارند. 

مجوزهای لازم برای احداث 
بیمارستان محمدیه صادر شده است

رییس ش��ورای اسلامی شهرمحمدیه نیزدراین 
مراسم خاطرنشان کرد: با پیگیری های به عمل 
آمده از س��وی اس��تانداری ونمایندگان استان، 
مجوزه��ای لازم برای احداث بیمارس��تان این 

شهر صادر شده است.
عل��ی کاظم��ی ادامه داد: ش��ورای اس��لامی و 
شهرداری محمدیه به دورازهرنوع اختلاف نظرو 
درکمال آرام��ش درصدد ایجاد رفاه و محیطی 
ش��اد ب��رای ش��هروندان این منطقه هس��تند 
ودرراستای انجام وظایف محول شده نیزموفق 

عمل کرده اند.
وی اضافه کرد: برای احداث طرح های عمرانی 
سعی ش��ده تا همه مناطق شهری محمدیه و 
مهرگان به طور یکس��ان دیده ش��وند و افتتاح 
طرح ه��ای مجموعه مدیریت ش��هرداری نیز 

بیانگراین موضوع است.
این مسئول با اشاره به جمعیت 250 هزارنفری 
شهرمحمدیه ومهرگان افزود: تلاش های زیادی 
طی سال های اخیردرخصوص شهرستان شدن 
این بخش ش��ده اس��ت که امیدواریم درس��ال 
آینده این موضوع مورد توجه مسئولان عالی وبه 
خصوص نمایندگان اس��تان در مجلس شورای 

اسلامی قرارگیرد.

بهره برداری و آغازعملیات 14 پروژه درشهرمحمدیه
برای اجرای پروژه های قابل بهره برداری در مجموع 91 میلیارد و 400 میلیون ریال اعتبار هزینه شده است

پروژه ه�ای ک�ه افتت�اح وکلنگ زنی  �
شدند؛
- حجره های مس��جد المهدی با یک میلیارد و  �

800 میلیون ریال.
- پارک گلس��اربا یک میلی��ارد و 400  میلیون  �

ریال.
- مرکزمحل��ه منطق��ه 4 ب��ا 10 میلی��ارد ریال  �

ازجمله پروژه های بهره برداری شده است.
- رونمای��ی از 2 خ��ودروی آتش نش��انی با 12  �

میلی��ارد ریال وتبدیل آتش نش��انی به س��ازمان  - 
افتتاح روش��نایی کمربندی محمدیه به مهرگان با 

یک میلیارد ریال .
- افتت��اح دی��واره نگارهای س��طح ش��هربا یک  �

میلیارد ریال. 
- کلنگ زنی مرکز تجاری منطقه پنج محمدیه  �

با 20 میلیارد ریال سرمایه گذاری بخش خصوصی 
و 20 میلیارد ریال توسط شهرداری.

- کلنگ زنی مجتمع خدماتی ورفاهی رانندگان  �
با یک میلیارد و 700 میلیون ریال .

- کلن��گ زنی جاده دسترس��ی پ��ل 9 دی با 2  �
میلیارد ریال آغازشد.

        سیده  حمیده زرآبادی
 درگفتگوی اختصاصی با هفته  نامه نسیم قزوین:

 درجدال
 لابی گری وشایسته  سالاری 
لابی گری برنده است
  متأس�فانه روحان�ی قول های به مردم 

داد که درآن ها چرخش داشت
  جذب نیرودرشهرداری قزوین باید از 

طریق فراخوان صورت گیرد
  اگردرس�وء مدیریت ها دخی�ل باش�م 

ازمردم عذرخواهی می کنم
  نظراتم ثابت می کند که من مس�تقل 

هستم یا وابسته

صفحه 4-5
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 گروه اجتماعی: 
روز سال 97 با همه تلخی ها و شیرینی ها گذشت 
، خیلی ها بدنیا آمدند و خیلی ها هم رفتند ، خیلی 
ها سیرخوابیدند و خیلی ها نیزگشنه، خیلی هادر 
صف خودرو به صف ایستاند و خیلی ها هم در صف 
گوش��ت و مرغ ، البته شلوغی صف های گوشت 
ما ل بدبخت بیچاره ها نبود برخی رستوران دارها 
کارگر می گرفتند تا در صف ها بایستند و گوشت 
یک ساله رستوران های خود را فراهم کنند تا باز 
شکم های پول داران را سیر کنند ، برخی مشتریان 
این صف ها هم افراد بازنشس��ته و بیکاربودند که 
برای خود و اقوام در این صف ها می ایس��تادند تا 
گوشت و مرغ  خانه خود و اقوامشان را تهیه کنند 
. اما همه مردم گوشت و مرغ نخوردند وگذشت اما 

سخت گذشت.
خروج ترامپ از برجام 

درآغاز ش��روع س��ال  97 بودیم که ترامپ رییس 
جمهورکاس��ب کار آمریکا ازبرجام خارج ش��د و 
پیش بینی مقام معظم رهبری وبرخی کارشناسان 
سیاس��ی به وقوع پیوس��ت اما برخ��ی ها حاضر 
نشدند که نگاه خود را ازخارج بردارند وهنوزبا نگاه 

ملتمسانه بدنبال این هستند اروپا کاری بکند.

فلیترشدن تلگرام 
درفرودین ماه ش��ایعه فیلترک��ردن تلگرام مطرح 
ش��د و این بحث داغ همه محافل و مجالس شد، 
برخی موافق بودند و برخی مخالف اما تلگرام هرگز 
نمرد ، بلکه فقط دکان فیلترشکن ها رونق گرفت 
، وزیردرسودای فیلترکردن ودولت درحال حمایت 
، ش��ایدهم طرفداری دولت س��وپاپی برای خفه 
نشدن بوداما آنهایی که ازتلگرام کوچ کردند دوباره 

برگشتند حتی نورچشمی ها و..

سرما کشاورزان را لرزاند
آمدن برف در اردیبهشت ماه را ما و هم نسل های 
ما ندیده بودند اما برای اولین بار در سال 97 دیدیم 
و سوز سرمایی طاقت فرسا استخوان کشاورزان را 
سوزاند واین سرمازدگی به گفته مسئولین خسارت 
2000 میلیاردی را متوجه مردم استان کرد ، اینکه 
چقدر بیم��ه پول دادو یا نداد وکش��اورزان چقدر 
توانستند وام بگیرد یا نگیرند را ما دقیق نمی دانیم 

، ام��ا وام های کمتر از 8 میلیون تومان را تمدید 
ویا بخشی از سودها را بخشیدند اما آیا خسارت 2 
هزار میلیاردی جبران شد را باید از دیگران بپرسید.

 مرگ یک مادربخاطر تاب سواری !
غمگین ترین خبرفصل اول سال 97 درگیری دو 
زن برسرتاب  باری فرزندانشان در پارک بیدستان 
بود که دوخواهر در این مورد بازداش��ت شدند اما 
دردناک ترین س��طرهای این خبراین بود که  به 
جهت بازی  کودکان مادری و مادری دیگر پشت 

میله های زندان قرارگرفت . 

خط ونشان های دادستان
 صادقی نیارکی دادس��تان سابق قزوین برای ارایه 
قلیان در مراکز اقامتی خط و نشان کشید وگفت: 
مراکز ارایه دهنده قلیان پاپ میشود، ایشان درباره 
دفاع از حقوق عمومی به دریافت عوارض توس��ط 
پیمانکاراتوبان قزوین – رش��ت نیز اعتراض کرد 
وهمین اعتراض او باعث ش��د ت��ا پیمانکاربرخی 
نواقص را جبران کن��د در این مورد مردم منتفع 

شدند.

حاشیه های شورا و شهرداری 
نس��یم قزوین درتیرماه بودک��ه درمصاحبه ای با 
فصیح رامندی عضو ش��ورای ش��هرقزوین بخاطر 
بکارگیری نیروه��ای زیاد درش��هرداری قزوین ، 
بدهی ها ی ش��هرداری وس��ود7 میلیاردی پرده 
برداش��ت و موضوع  بکارگیری نیرو در شهرداری 
قزوین تا آخرس��ال سوژه رس��انه ها شده بود ودر 
نهای��ت استانداردس��توردادند که ش��هرداریها از 
بکارگیری نیروخودداری کنند، تهدیدات چندین 
باره عبدالرزاقی و خانم قوامی درشورا وپیگیریهای 
محسن حق شناس درش��ورا سبب نشاط وبعضا 
سبب نگرانی می شد اما اعتراض حق شناس سبب 
ش��د تا آوردن اشغال های صنعتی به قزوین  جلو 

گیری شد.

دستگیری مدیران متخلف 
درسال 97 تعداد20 تا25 نفرمدیران و کارمندان 
اس��تان بخاطرتخلف��ات مختل��ف اداری ازجمله 
اختلاس، ارتشاء، مسایل غیراخلاقی و جعل سند 
وتبانی دستگیرش��دند که درتاریخ هیچ س��ال به 
فراوانی امس��ال سابقه نداشت  که با اقدام انقلابی 
دادستانهای سابق وفعلی آقایان صادقی وقاسمی 
ومدیرکل بازرسی این مبارزه صورت گرفت وباید 
بخاطراین برخوردهای سلبی و قهری به آنها دست 

مریزادگفت .

جابه جایی مدیران 
درس��ال 97 برخی مدی��ران کل وفرمان��داران و 
بخشداران دراستان جابه جا شدند وبرخی ها ارتقاء 
مقام داشتند و برخی هم یا با اجباربازنشسته شدند 
ویا برخی ها هم برکنار اما برجس��ته ترین اتفاق 
رفتن موسوی فرماندارواستعفای فرماندارآوج بود با 
رفتن صادقی نیارکی آقای قاسمی سکان هدایت 
دادستانی را بعهده گرفت وسالارقاسمی نیزجایی 
خود را به خیراله رحمانی سپرد، در کل سال 97 
سال پرتغیرو تحول بود اما استانداردرروزهای پایانی 
سال خبرازتغیروتحول جدید درسال 98 را نیزداده 

است .

سالی که سخت گذشت
گذش��ت س��الی که باید می گذش��ت اما سخت 
گذش��ت ، با چشمان خود ش��اهد تجمع های ، 
صنفی معلمان، کارگران، کش��اورزان ، مرغداران ، 
گندم گاران ، وسپرده گذاران بودیم که فریادشان 
به جایی نرس��ید امیدواریم درس��ال 98 با تدبیر 

مسئولین گره ای ازکارمردم گرفتارباز شود .

سیاسی

پایگاه اورژانس هوایی قزوین
 افتتاح شد 

درمراسمی با حضوررئیس سازمان مدیریت بحران کشور پایگاه جدید اورژانس هوایی 
کشوردرمرکز خدمات هواپیمایی ویژه قزوین افتتاح شد.

درمراسمی با حضور اسماعیل نجار معاون وزیر کشورورئیس سازمان مدیریت بحران 
کشور، علی فرخزاد معاون عمرانی استانداری، قدرت الله مهدیخانی مدیرکل مدیریت 
بحران استان، پیمان نامدار رئیس مرکز فوریت های پزشکی استان و شفیعی فرماندار 
قزوین، پایگاه جدید اورژانس هوایی استان قزوین در محل مرکز خدمات ویژه هواپیمایی 

کشور افتتاح شد.
پایگاه اورژانس هوایی پیش از این درشهرس��تان آبیک مستقر بود که به دلیل وجود 
ریزگردوش��رایط نامساعد جوی معمولاً برخی مأموریت ها لغو می شد که با اختصاص 

محل جدید از این پس مأموریت های هوایی اورژانس با س��رعت بیش��تری در اس��تان صورت می گیرد و خدمت رس��انی هوایی به 
استان های همجوار هم تسهیل می شود.

اسماعیل نجار درمراسم اظهارداشت: قزوین به عنوان استان معین با ظرفیت هایی که دارد می تواند درامدادهای هوایی هم نقش مهمی 
در نجات جان مصدومان و بیماران ایفا کند. 

مسئول جدید نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری 
در دانشگاه آزاد اسلامی قزوین معرفی شد

حجت الاس��لام دکتر محمد محبی بعنوان مسئول جدید نهاد نمایندگی مقام 
معظم رهبری دردانشگاه آزاد اسلامی قزوین معرفی شد

درمراس��می با حضور حجت الاس��لام عل��ی تقوی، معاون منابع انس��انی نهاد 
نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه ها و دکتر موسی خانی ودکتر شعبانژاد 
مسئول جدید نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری دردانشگاه های آزاد اسلامی 
قزوین معرفی شد.دراین مراسم ضمن قدردانی اززحمات حجت الاسلام حیدری، 
حجت الاسلام دکتر محمد محبی به عنوان مسئول جدید نهاد نمایندگی مقام 

معظم رهبری در دانشگاه های آزاد اسلامی استان قزوین معرفی شد.
حجت الاسلام محبی دراین مراسم گفت: انچه که امروزدراولویت دفتر نهاد خواهد بود با توجه به ظرفیتی که دانشگاه ازاد وتیم 
مجرب اقای دکتر موسی خانی دارند نقش آفرینی وقدم درراستای گام دوم انقلاب دررسیدن به تمدن نوین اسلامی وزمینه 
سازی برای طلوع ظهور است.لازمه اصلی این امربهره مندی ازاستعدادهای پورشور جوانان انقلابی ورفع آسیب ها واستفاده 

وانتقال تجربیات ارزشمند چهل ساله انقلاب است.

چهره های هفته

سال بحران 
مدیریت ها   

درقزوی��ن خال��ی مان��دن 
امنیتی  سیاس��ی  معاونت 
نص��ری  مهن��دس  ازدوره 
شروع ش��د و ایشان بعد از 

چندین ماه خالی ماندن این معاونت درگفتگو با 
یک خبرنگارگفت, من خودم کارمعاونت سیاسی 
امنیتی را انجام می دهم ونبود معاونت سیاس��ی 

امنیتی خللی دراداره استان ایجاد نمی کند!
اگروجود این پس��ت بصورت فرمالیته است چرا 
درساختاراس��تانداری بعن��وان معاونت گنجانده 
ش��ده اس��ت و اگر وظایف و تکالی��ف آن خیلی 
ب��ی اهمیت اس��ت چ��را این پس��ت ازمجموعه 

استانداریهای کشورحذف نمی شود.
مهن��دس زاه��دی که خ��ودش از اس��تانداران 
کارکش��ته وبا تجربه اس��ت ودرپس��ت معاونت 
سیاسی و امنیتی نیز بوده به خوبی می داند که 
اصلی ترین وظیفه ای��ن معاونت، ایجاد امنیت ،  
جلسه با احزاب ، معرفی و انتصابات فرمانداران و 
بخشداران ، اداره جلسات وکمیسیون ها مربوط 
ب��ه قاچاق کالا و ارز، برنامه ریزی برای انتخابات 
ازمهمترین وظایف معاونت سیاسی امنیتی است 

.
 هرچن��د که ای��ن معاونت با سرپرس��تی خوب 
مهندس حبیبی اداره می شود اما نمی تواند همه 
وظایف  خود را بدرستی انجام دهد . افزایش قتل 
ها ، مادرکش��ی ها ، س��رقت ه��ا ، بی نظمی ها 
درتوزی��ع ارزاق عمومی ، ع��دم توانایی درتامین 
گوش��ت ومرغ ، اعتراضات صنفی ومهمتراز همه 
دس��تگیری مدیران متخل��ف و برخی کارمندان 
ادارات اس��تان، سرگردانی سرپرست های برخی 
ادارات و بخشداران، نبود فرمانداردربرخی شهرها 
س��بب ش��ده که اس��تان دربلاتکلیفی وبحران 

مدیریت بسرببرد.
نمایندگان پرکاروپرتبلیغ اس��تان ! نیزفرصت را 
غنیمت شمرده بجای پرداختن به نارسایی های 
مدیریتی استان یا ازمنزل یکی از سران فتنه سر 
 FATF در م��ی آورند ، یا برای تصوی��ب طرح
کوی س��بقت را ازدیگرنمایندگان می ربایند، یا 
مانند برخی همکاران خود،  بس��اط نفوذ و لابی 
گری گس��ترانده ، بدون اینک��ه عواقب انتصابات 
دوس��تان و ش��هرداران متخلف دستگیرشده را 
بپذیرند به کاس��بی رای درروس��تاها وش��هرها 

مشغولند.
دراستان چه خبر است، سرپرست ها سرگردان ، 
کالاهای شب عید گران ، صف های مرغ وگوشت 
طولان��ی ، دیگررمق��ی برتن نحی��ف ملت باقی 
نمانده ، خدا کند که بهار ما با بهارآفرین بیاید .

دادستان قزوین هشدار داد:
شاهد افزایش جرائم خشن 
وقتل عمد هس�تیم که این 

یک زنگ خطراست 
دادس��تان قزوی��ن گف��ت: با اف��رادی که 
در  و  س��ال  پای��ان  ای��ام  در  بخواهن��د 
مراسم هایی که برای شادی مردم است آن 
را ب��ه تهدیدی برای م��ردم تبدیل کرده و 
امنیت جامعه را دچار اخلال کنند برخورد 

می کنیم.
محمد قاسمی درجلس��ه ستاد پیشگیری 
و مبارزه با جرائم خاص اس��تان با موضوع 
بررسی مس��ائل مربوط به چهارشنبه آخر 
س��ال واتخاذ تصمی��م درخصوص کاهش 
جرائم درایام درس��الن جلس��ات دادسرای 
عمومی وانقلاب قزوین برگزارشد ، گفت : 
باید به صورت منسجم و برنامه ریزی شده 
عمل کنیم تا شاهد وضعیت بحرانی درایام 
پایان سال و شروع س��ال آینده نباشیم و 
فلس��فه انعقاد این جلس��ه نیز تدبیروارائه 
چراغ راه آینده برای همه مجموعه هاست . 
وی تصریح کرد: با بررس��ی آم��ار 45روز 
گذش��ته، متاسفانه ش��اهد افزایش جرائم 
به ویژه جرائم خش��ن و قت��ل عمد بودیم 
ک��ه یک زنگ خطروهش��داری اس��ت که 
مس��ئولان امنیت��ی و انتظام��ی و قضایی 
حتما توجه بیش��تری به ای��ن موضو عات 

داشته باشند. 
وی درادامه گفت: ب��ا افرادی که بخواهند 
در ای��ام پایان س��ال و درمراس��م هایی که 
برای ش��ادی مردم است آن را به تهدیدی 
برای مردم تبدیل کرده و امنیت جامعه را 
دچار اخلال کنند هشدار داده می شود که 
برخورد قاطعان��ه و جدی ای با آنها صورت 

خواهد گرفت. 
دادستان قزوین بیان کرد: دررابطه با مواد 
محترق��ه ای که به صورت جزئ��ی از افراد 
گرفته می ش��ود لازم نیس��ت که تشکیل 
پرونده ش��ود؛ چراکه این امر موجب ایجاد 
س��ابقه در سیس��تم قضای��ی ب��رای افراد 

می شود که تبعات خوبی ندارد.

سردارشهید
 »حمید محمد رضایی « 

ازسفرشام برگشت
مراسم استقبال وتشییع پیکرمطهرشهید مدافع 
ح��رم س��ردارحاج »حمی��د محمدرضایی« با 
حضورگسترده مردم شهیدپرور قزوین برگزار شد.

دراس��فند ماه بود ک��ه شهرواس��تان ما مهمان 
داشت، پیکرسردارجانباز، فرمانده شهید »حمید 
محمدرضایی« بعد ازگذش��ت نزدیک به 4 سال 
انتظاربه موطن خود بازگش��ت وبرروی دس��تان 
مردم شهیدپروراستان ازقزوین تا آسمان تشییع 

شد.
م��ردم همیش��ه درصحن��ه قزوین 14 اس��فند 
درمراس��م استقبال و تشییع پیکر پاک و مطهر 
سردار شهید »حمید محمدرضایی« که ازمقابل 
امامزاده اس��ماعیل به  طرف گلزارشهدای قزوین 
برگزارش��د، باردیگر س��نگ تمام گذاشتند و با 
طنین فریاد »یا حس��ین«، »این گل پرپرازکجا 
آمده، ازسفرکرب  وبلا آمده«، »لبیک یا زینب« و 
»لبیک یا شهید« ارادت و لبیک خود را به ساحت 

مقدس شهدا و اهل بیت )ع( نشان دادند.
دراین مراس��م که با حضورمس��ئولان، خانواده 
معزز ش��هدا، جانبازان وایثارگران واقشارمختلف 
مردم به ویژه نس��ل س��وم وچهارم برگزار ش��د، 
شهروخیابان ها رنگ دلپذیر شهدا را برخود گرفت 
وباردیگر ملت قهرمان قزوین برادامه راه پرافتخار 

شهدا تأکید کردند.
درای��ن می��ان نوش��تن ازغ��م ف��راغ و دلتنگی 
وچشم انتظاری خانواده به ویژه پدرومادر شهیدان 
محمدرضای��ی بس��ی س��خت و جانکاه اس��ت، 
پدرومادری که دو علی اکبر فرستادند و دردو سال 
متوالی دوعلی اصغر تحویل گرفتند، یکی بعد از 

31 سال انتظارودیگری بعد ازنزدیک به 4 سال.
 اقامه نمازبه نیت شهید توسط نماینده ولی فقیه 
وامام جمع��ه قزوین آی��ت الله عابدینی، مداحی 
ذاکران اهل بیت )ع( و طواف پیکر ش��هید گرد 
امامزاده حسین )ع( ازدیگربرنامه های این مراسم 

بود.
رفتند ولی از صَفشان جا ماندیم / مجنون و خُمار 
وصلِ لیلا ماندیم / ما از شه�دا قصّه شنیدیم ولی 

/ درپیچ و خم قصه دنیا ماندیم
پیکرپاک این ش��هید پس کشف ازطریق انجام 
آزمایش های DNA شناسایی شد وسرانجام با 
گریه واشک خانواده ، پدرومادرپیرش، دوستداران 
وهمش��هریان اوبدرقه و درش��هر ش��ال در کنار 
برادرشهیدش »علی محمدرضایی« آرام خواهد 

گرفت.

امیرعلی رضایی سالی که سخت گذشت !سخن هفته

نشس��ت خبری مشترک مدیرکل راه وشهرسازی 
ورئیس س��ازمان نظام مهندسی ساختمان استان 
قزوین با محورتوسعه مهندسی و نظارت بر مقررات 
ملی و کیفیت ساختمان در اداره راه و شهرسازی 

قزوین برگزارشد.
مس��عود ح��ق لطف��ی درای��ن نشس��ت گف��ت: 
درتصمیمات جدید اتخاذ ش��ده ب��زودی فعالیت 
حوزه ساخت راه روستایی به اداره راهداری واگذار 
می ش��ود و ساخت و نگهداری از راه های اصلی در 

اختیار این اداره خواهد بود.
حق لطفی گفت: درحوزه تس��هیلات 40 میلیون 
توم��ان با س��ود 9 درص��د دربافت های فرس��وده 
ب��رای اجرای ط��رح بازآفرینی بدون س��پرده وام 
داده می ش��ود که درمرکزاستان این میزان تا 90 
میلیون تومان قابل افزایش است که درآن صورت 
میانگین سود به متوسط 13 درصد خواهد رسید 
ومدت بازپرداخت 12 س��اله است که در کنار آن 
15 میلیون تومان هم ودیعه مس��کن دو ساله به 

متقاضیان داده می شود.
تأس�یس  ب�ا  مهندس�ی  نظ�ام 
دفترمشاوره تلاش می کند کیفیت 

ساخت وسازها بیشترشود
سید کاظم مجابی رئیس سازمان نظام مهندسی 

ساختمان استان قزوین دراین نشست گفت: 420 
مهندس درقزوین صلاحیت حرفه ای دارند ودر30 
درصد س��اخت وسازهای استان نظارت عالیه می 

شود که سال آینده این وضعیت بهترخواهد شد.
وی افزود: درساخت وسازهای جدید نظارت جدی 
خواهیم کرد،هرچند درحال حاضرتمام س��اخت 
وس��ازها نظارت صد درصدی نمی شود اما رویکرد 

ما دقت درهمه اموراست.
وی بی��ان کرد: با تأس��یس دفترنظام مهندس��ی 
درنقاط مختلف واس��تفاده ازمصالح اس��تاندارد و 
مرغوب تلاش می کنیم کیفیت س��اخت وسازها 

بیشترشود.
رئی��س س��ازمان نظ��ام مهندس��ی س��اختمان 

اس��تان قزوین اظهارداش��ت: دربیش از10درصد 
س��اختمان ها نظارت کلی ودر30 درصد س��اخت 

وسازهای استان نظارت عالیه صورت می گیرد.
قزوین پایلوت آموزش مهندس�ان 
س�اختمان در فض�ای مجازی می 

شود
حامدعبدالرزاق��ی رئیس اداره نظام مهندس��ی و 
مقررات ملی س��اختمان راه و شهرس��ازی استان 

قزوین:
 درای��ن نشس��ت گفت:دربرگ��زاری جش��نواره 
برترموضوع ش��اخص ها وملاک  س��اختمان های 

ارزیابی مشخص است.

وی بیان کرد: استان قزوین درشش دوره ارزیابی 
برترتوانست دررعایت  درجشنواره ساختمان های 
مقررات ملی ساختمان جایگاه کشوری کسب کند 

ودررده های برترقرارگیرد.
عبدالرزاقی با اشاره به مشکلات بافت فرسوده هم 
گفت: بافت قدیمی ش��هرقزوین مش��کلاتی دارد 
وامسال اولویت دولت ساخت وسازدربافت فرسوده 

است
وی ازممنوعیت نماهای رومی درس��اخت وسازها 
خبرداد واظهار داشت: برای حفظ معماری ایرانی 
واسلامی استفاده ازنماهای رومی دراستان قزوین 

ممنوع شده است 
امروزدر بخش نظارت ومهندس�ی 

عمران جدی هستیم
محس��ن اسماعیلی معاون شهرس��ازی ومعماری 
راه و شهرس��ازی استان قزوین هم دراین نشست 
گفت: درگذشته حوزه نظارت بیشتردربخش فنی 
مهندسی متمرکز شده بود و پراکندگی نیزدرآن 
دیده می ش��د اما امروزدربخش نظارت ومهندسی 

عمران هم جدی هستیم.
وی بیان کرد: تلاش شده میزان تحقق طرح های 
عمران��ی را پایش کنی��م اما لازم اس��ت بازخورد 
نظارت را داشته باش��یم تا اگر لازم بود ضوابط را 

اصلاح کنیم تا کیفیت بالا برود.

مدیرکل راه و شهرسازی استان قزوین:
برای اجرای طرح بازآفرینی بافت فرسوده  وام بدون سپرده داده می شود

در پ��ی انتصاب آیت الله س��ید ابراهیم رئیس��ی 
به ریاس��ت قوه قضائیه که با حکم رهبر معظم 
انقلاب اس��لامی صورت پذیرفت، حجت الاسلام 
والمسلمین سیدمرتضی حسینی، نماینده سابق 
م��ردم قزوین، البرز و آبیک در مجلس ش��ورای 
اسلامی و رییس ستاد انتخاباتی آیت الله رئیسی 
در استان قزوین در پیامی این انتصاب را به ایشان 

تبریک گفت.
متن پی�ام تبریک س�یدمرتضی 

حسینی به این شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

برادر ارجمند و گرامی
حضرت آی��ت الله، س��ید ابراهیم رئیس��ی )دام 

توفیقاته(

سلام علیکم
انتصاب شایسته و حکمت آمیز جنابعالی، همزمان 
با آغاز دهه ی پنجم انقلاب اسلامی به »ریاست 
قوه قضائیه« توسط مقام معظم رهبری )مدظله 

العالی( را صمیمانه تبریک عرض می کنم.
حضور حضرتعالی باسوابق طولانی در بخش های 
مختل��ف قوه قضاییه در صدر ای��ن قوه، در کنار 
توانمندی های مشهود و مشهور علمی و فقهی، 
موجبات ارتقاء س��طح عدالت اجتماعی و فراهم 
شدن امنیت قضائی و پشتیبانی از فعالیت های 
س��الم اقتصادی و همچنین برخورد شایسته و 
بایسته با مفسدان اقتصادی را فراهم خواهد کرد.

بلاش��ک در دوره ای که ب��ه فرموده رهبر معظم 
انقلاب، زیبنده ی گام دوم انقلاب اس��ت، جلب 
توج��ه و اعتماد م��ردم و دلگرمی آن��ان به قوه 
قضائیه در حوادث و منازعات اجتماعی، سیاسی 
و اقتصادی موجبات عزت و سربلندی جمهوری 

اسلامی ایران را فراهم خواهد کرد.
اینجانب از درگاه خداوند تعالی توفیق و سربلندی 
روزافزون جنابعالی را در مسؤلیت جدید مسئلت 

دارم.

آیت الله عابدینی نماینده ولی فقیه در استان 
و امام جمعه قزوین در پیامی انتصاب آیت الله 
رئیسی را به ریاست قوه قضائیه تبریک گفت.

متن پیام به این شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

حضرت آیت الله سیدابراهیم رئیسی )دام عزه(
انتصاب شایس��ته حضرت عالی از جانب رهبر 
معظم انق��لاب را به عنوان رئیس قوه قضائیه 
تبریک عرض می کنم. حس��ن سابقه شما در 

این قوه و پشتوانه مردمی که بحمدالله از آن 
برخوردار هس��تید توشه گرانسنگی است که 
در مس��یر تحول مورد انتظار امام المسلمین 

در گام دوم انقلاب یاور شماست.
از خدای متعال برای جنابعالی در این جایگاه 
خطیر و مه��م، توفیق الهی در اجرای عدالت 
و تحول در دستگاه بزرگ قضایی خواستارم.

عبدالکری��م عابدین��ی نماین��ده ولی فقیه در 
استان و امام جمعه قزوین

پیام تبریک حجت الاسلام حسینی
 به آیت اله رئیسی ریاست قوه قضاییه 

آیت الله عابدینی انتصاب آیت الله رئیسی
 را به ریاست قوه قضائیه تبریک گفت
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به دنبال گسترش امید درمیان مجموعه های 
فرهنگی هستیم 

حجت الاسلام حسینی، مدیرکل فرهنگ وارشاد اسلامی استان قزوین درگفت وگو 
با فارس گفت: نیت ما گسترش امید درمیان مجموعه های فرهنگی، توجه ویژه به 

هنرمندان وحمایت از آنان ومحصولاتی که تولید می کنند، است.
وی افزود: با توجه به سیاست های کلان نظام و رهنمودهای مقام معظم رهبری 
که اخیرا فرمودند، ما باید جامعه هنری را تقویت کرده وهمه جانبه از آن حمایت 
کنیم وما درمباحث فرهنگی تنوع فراوانی داریم وبدون شک از همه هنرمندان و 

توانمندان این عرصه برای رشد و تعالی فرهنگ استان استفاده خواهیم کرد.
مدیرکل فرهنگ وارشاد اس��لامی افزود: ما درنظرداریم با برگزاری جشنواره های 

تئاتردرجهت ارتقای این هنردراستان گام برداریم؛ دراین راستا درنظر داریم فعالیت خود را از مناطق و شهرستان ها آغاز کنیم
وی تصریح کرد: سیاست ما جذب و بهره گیری ازدانش هنرمندانی است که تاکنون زحمات فراوانی در این عرصه برای استان 

کشیده اند وپس ازاین نیز در خدمت آنان خواهیم بود. 

فعالیت ۲۷ هزار نفری در کانون های 
فرهنگی مساجد  

حجت الا س��لام علی رمضانی مس��ئول کانون های فرهنگی هنری مس��اجد 
استان قزوین در نشست خبری با خبرنگاران گفت: 350 کانون فرهنگی هنری 
درمساجد استان قزوین راه اندازی شده وبیش از 27 هزارو536 نفردرآن عضویت 

دارند وفعالیت می کنند.
وی افزود: اینکه بعد از40 سال هنوزمساجد ما پرنشده وجای خالی خیلی ازگروه ها 

محسوس است باید بررسی کارشناسی وسپس برای آن تدبیر شود.
وی تصریح کرد: کانون ها ی مساجد قلب تپنده مساجدهستند وباید تلاش کنیم 
تا تربیت انس��ان های متدین برای خدمت به نظام محقق شود ودرکنارآن برای 

کاهش آسیب های اجتماعی هم اقدام لازم صورت گیرد. رمضانی یادآورشد: کاهش آسیب های اجتماعی با تقویت باورهای 
مردم، ترویج سبک زندگی واصلاح رفتارها ممکن می شود وبا واگذاری امورمساجد به مردم می توان امیدواربود برنامه ها به نتیجه 
برس��د. رمضانی درادامه یادآورشد: درحال حاضردراستان قزوین 350 کانون فرهنگی هنری داریم که 328 کانون درسامانه 

»سجا« ثبت شده است و 27 هزارو 536 عضودرآن فعالیت می کنند.

قرارگاه مطالبه گری ش��هید احمدی روش��ن 
بس��یج دانش��جویی اس��تان قزوین ازنماینده 
تاکستان دعوت می نماید دلایل حمایت خود 
از لوایح FATF را برای دانش��جویان تشریح 

کند.
قرارگاه مطالبه گری ش��هید » احمدی روشن 
« بس��یج دانشجویی اس��تان قزوین به واسطه 
اظهارات اخیر بهمن طاهرخانی نماینده مردم 
تاکس��تان در مجلس درخصوص FATF نامه 

ای خطاب به وی مرقوم داشتند.
دراین نامه آمده است: 

نماین�ده محت�رم مردم ش�ریف 
ش�ورای  مجل�س  در  تاکس�تان 

اسلامی، جناب آقای طاهرخانی 

ب��ا صل��وات برمحمد )ص��ل الله علی��ه و آله و 
س��لم( وآل محمد )علیهم السلام( و با احترام 
به اس��تحضار می رس��اند، درخبرها ش��نیدیم 
ک��ه جنابعالی ضم��ن حمایت ازپیوس��تن به 
کنوانسیون های مرتبط با FATF ابرازداشتید 
که: » نپیوس��تن به FATF می تواند مضرات 
اجتماعی اقتصادی و سیاس��ی برای ما داشته 
باشد، این درحالی است که به طور قطع الحاق 
به کنوانس��یونهای مرتبط با گ��روه ویژه اقدام 
مال��ی ضرری برای کش��ورمان ن��دارد و حتی 
می تواند منافعی را متوجه ایران کند«؛ در این 

خصوص ذکر چند نکته حائز اهمیت است: 
آقای طاهرخان��ی! جنابعالی به عنوان نماینده 
ملت درمجلس ش��ورای اس��لامی می بایست 

از باب دش��من شناسی نس��بت به اظهار نظر 
دش��منان جمهوری اس��لامی دراین خصوص 
اشراف دقیق داشته باشید، که به نظر می رسد 

اینطور نیست.
ب��ه عنوان مثال مارش��ال بیلینگس��لی رئیس 
فعل��ی گروه وی��ژه اقدام مالی ک��ه هم اکنون 
در دفت��ر تروریس��م و اطلاعات مال��ی وزارت 
خزان��ه داری آمریکا به عنوان دس��تیار معاون 
تروریسم و اطلاعات مالی نیز فعالیت می کند 

و س��فرهای زیادی را به کشورهای مختلف به 
منظور همراه سازی آنان با تحریمهای آمریکا 
علیه ایران داشته است؛ درسخنانی بیان نموده 
که با رژیم صهیونیستی )اسرائیل( و عربستان 

همکاری نزدیکی علیه ایران داریم! 
در ادام��ه ای��ن نامه آمده اس��ت: ای��ن قبیل 
اظهارنظره��ا در مقامات غربی به دفعات تکرار 
شده اس��ت؛ خانم مندلکر، معاون تروریسم و 
اطلاعات مالی وزارت خزانه داری آمریکا: ایران 

بای��د بندهای مرتبط با FATF را اجرا نماید! 
خوان زاراته معاون س��ابق وزارت خزانه داری 
آمریکا: ماموری��ت FATF تنگ کردن حلقه 
فشار علیه ایران است! به واقع چرا جنابعالی و 
برخی همکارانتان دانسته یا ندانسته درمجلس 
که بای��د خانه ملت و پناهگاه مردم باش��د، با 
دش��منان قس��م خورده جمهوری اسلامی که 
کمر به نابودی اسلام، اقتصاد و معیشت مردم 

ایران بسته اند، همنوا شده اید؟! 

نکته بعدی اینکه، همکاری جمهوری اسلامی 
ب��ا این گروه از س��ال 86 و به طور گس��ترده 
از س��ال 94 و تعلی��ق ای��ران از ب��ه اصطلاح 
لیس��ت س��یاه این گروه از تیرماه 95 نه تنها 
گره ای ازمش��کلات اقتصادی مردم باز نکرده 
ک��ه حتی با ایجاد ش��فافیت دراطلاعات مالی 
برای دشمنان، تحریمهای آنها را هدفمندترنیز 
کرده اس��ت؛ اوضاع نابس��امان ارز در ماه های 
اخی��ر و همچنین افزایش بی س��ابقه قیمتها، 

کاملا به همکاری با FATF مرتبط است.
این نام��ه اذعان می کن��د: متاس��فانه در این 
مرقومه فرص��ت بیان دلایل متعدد، مس��تند 
 FATF و منطق��ی در رد لوای��ح مرتب��ط ب��ا
نیس��ت؛ به همین دلیل قرارگاه مطالبه گری 
شهید احمدی روشن بسیج دانشجویی استان 
قزوین از جنابعالی دعوت می نماید تا با حضور 
در یکی از دانش��گاه های استان و در هر زمان 
ک��ه برای جنابعالی مقدور اس��ت، دلایل خود 
را ب��رای موافقت با این لوای��ح مطرح کرده و 
پاس��خگوی سوالات جریان دانشجویی و افکار 

عمومی در این خصوص باشید. 
والسلام علی من التبع الهدی 

رونوشت: 
نماینده محترم ولی فقیه در استان حضرت 

آیت ا.. عابدینی جهت استحضار
مجمع نمایندگان محترم استان در مجلس 

شورای اسلامی جهت استحضار

خبر

درتم��ام چه��ل س��ال قب��ل ، تریبون های 
مختل��ف مل��ی و ایضا تریبون های اس��تانی 
هم��واره محل نقد و برخی از مواقع تخریب 
قوای س��ه گانه به وی��ژه دولت های مختلف 
بوده اند، از ش��ب  نامه  و بیانیه تا تریبون های 
نماز جمعه، از رس��انه های مکتوب تا فضای 
مجازی، اما در این بین ش��اهد کمترین نقد 
ب��ه قوه قضاییه و عدم نق��د جدی نهادهای 
غیر دولتی بوده ایم و سوال اساسی این است 
که چرا نبای��د این توفی��ق و نعمت نصیب 

همه دستگاه ها شود؟
چ��را نباید ش��اهد نقد قوه قضایی��ه، حوزه 
علمی��ه، س��ازمان تبلیغات اس��لامی، دفاتر 
ائمه جمع��ه، دفتر نماینده مع��زز ولی فقیه 
و مجوعه ه��ای وابس��ته ب��ه آن، ش��ورای 
هماهنگ��ی تبلیغات اس��لامی، کمیته امداد 
ام��ام خمین��ی)ره(، بنیاد مس��کن انقلاب 
اس��لامی و امثاله��م که ضع��ف و کم کاری 
آن ها توس��ط ش��بکه های معاند ب��ا القائات 
رسانه ای مس��تقیما به ولی فقیه نسبت داده 

می شود باشیم؟
ع��ده ای نقد ب��ه این دس��تگاه ها را به مثابه 
ضدیت با نظام تلقی می کنند و در سال های 
گذشته مصونیت ناخواس��ته یا خودساخته 
ب��رای ای��ن نهاده��ا ایجاد ش��د و از نقد در 
ام��ان ماندن��د ک��ه حقوق ه��ای نجومی در 
بنیاد مستضعفان، س��اختمان کمیته امداد 
در بالاش��هر تهران، امام جمعه  پرادو س��وار 
در فلان اس��تان محروم، ماج��رای مجتمع 
آدین��ه در رش��ت، ماجرای تعج��ب برانگیز 
»شکرگزاری برای سلامتی رهبری« که الگو 
گرفته از مراس��می طاغوتی در زمان پهلوی 
بود و با دستور رهبر بصیر انقلاب در اقصی 
نقاط کش��ور لغو و البته در قزوین اجرا شد، 
ماجرای زمین های هفت س��نگان در قزوین 
و ده ه��ا مصداق دیگر نتیج��ه این مصونیت 

ساختگی بود.
در گام دوم باید این حصار شکس��ته ش��ود 
و ش��روع به نقد کنیم، اگر چه متهم شویم 
به ضدیت با انقلاب و هم دس��تی با ش��مر و 
یزید؛ اما باکی نیس��ت، بای��د قدم را محکم  
برداشت، انقلاب امانت مردم است در دست 
کارگزاران و همه باید پاسخگوی رفتار خود 
باشند، کسی از این امر مستثنی نیست، چه 
روحانی و معمم باشد و چه لباس شخصی!.

       نامه قرارگاه مطالبه گری بسیج دانشجویی شهید » احمدی روشن « به نماینده تاکستان:

آقای طاهرخانی دلایل حمایت خود از لوایح FATF را 
محسن رحیمی برای دانشجویان تشریح کنید

لزوم نقد نهادهای 
درگام  غیردولتی 

دوم انقلاب! 

نگاه

ماموری�ت FATF تنگ کردن حلقه فش�ار علیه ایران اس�ت! ب�ه واقع چرا  �
جنابعالی و برخی همکارانتان دانسته یا ندانسته در مجلس که باید خانه ملت و 
پناهگاه مردم باشد، با دشمنان قسم خورده جمهوری اسلامی که کمر به نابودی 

اسلام، اقتصاد و معیشت مردم ایران بسته اند، همنوا شده اید؟! 
قرارگاه مطالبه گری ش�هید احمدی روش�ن بسیج دانشجویی استان قزوین  �

از جنابعالی دعوت می نماید تا با حضور در یکی از دانشگاه های استان و در هر 
زمان که برای جنابعالی مقدور اس�ت، دلایل خ�ود را برای موافقت با این لوایح 
مطرح کرده و پاس�خگوی س�والات جریان دانش�جویی و افکار عمومی در این 

خصوص باشید. 

دکتر مریم نخستین شهردار محمدیه از تحقق 81,2 درصد بودجه شهرداری و 
وصول 96,8 درصدی درآمد از محل ارزش افزوده خبرداد.

نخستین در جمع خبرنگاران رسانه های گروهی استان قزوین با اشاره به افتتاح 
وکلنگ زنی پروژه با حضور اس��تاندار قزوین درشهر محمدیه با اعتباری بالغ بر 
100میلیارد ریال افزود: برخی از پروژه های مذکور، از پروژه های نیمه تمام بود 
که به دلایلی س��اخت آنها متوقف شده بود که پارک قائم از جمله این پروژه ها 
است که به دلیل قرار گرفتن در قسمت جنوبی بیمارستان قائم این پارک به این 

نام نامگذاری شده است.
وی تصریح کرد: برخی از پروژه ها از آن دسته پروژه هایی بود که با حضور اصحاب 
رسانه چند ماه قبل کلنگ زنی شده بود که از آن جمله پروژه بازپیرایی منطقه 3 

بوده که در چند روز آینده به بهره برداری می رسد.
نخستین با اشاره به پرداخت خوب عوارض ها از سوی شهروندان محمدیه بیان 
ک��رد: میزان وصول درآمد از مح��ل ارزش افزوده  96,8 درصد، در زمینه وصول 
عوارضات 100 درصد، در بحث کمک سازمان شهرداری ها تبصره 2 ماده 39 ، 

13 درصد درآمد حاصل کرده ایم.
ش��هردار محمدیه افزود: در بحث فروش زمین 82,5 درصد توانس��تیم تحقق 
فروش زمین داشته باشیم؛ این در حالی است که تعدادی از پلاک هایی که برای 
فروش گذاشته شده بود با مشورت اعضای شورای شهر سعی کردیم خام فروشی 
نکنیم و ارزش افزوده داش��ته باش��د و برای آن، ارزش افزوده ایجاد کنیم که 18 

درصد فروش پلاک ها سال آینده تحقق می یابد.
نخستین ادامه داد: در بحث کمک دولت و توافق نامه های عمرانی بند واو تبصره 
6 قانون برنامه و بودجه هم در کل کشور تحقق پیدا نکرده اما شهرداری محمدیه 

توانسته 34 درصد از این ردیف را تحقق بودجه داشته باشد.
وی در خصوص وصول عوارضات محلی توضیح داد: تا 10 ام اسفند ماه امسال 
74,5 درصد تحقق بودجه داشتیم که توانستیم 11,5 میلیارد تومان از عوارضات 

محلی درآمد کسب کنیم.
این مس��ئول افزود: در مجموع از بودجه 51 میلیاردی س��ال 97 ش��هرداری 
محمدیه، تقریبا 42 میلیارد تومان کسب درآمد کرده ایم که حدودا 81,2 درصد 

از بودجه شهرداری محمدیه تحقق یافته است.
ش��هردار محمدیه کمک هایی که دولتی بوده را 34 درصد و 13,2 درصد ذکر 
کرد و ادامه داد: بودجه پیشنهادی سال 98 را 68 میلیارد و 800 میلیون تومان 
به شورا اعلام شد اما شورای شهر که منتخب و عصاره مردم هستند با توجه به 
نیازه��ای مردم ردیف هایی را به بعض��ی از بخش های بودجه اضافه کردند و در 

نهایت، بودجه مصوب 72 میلیارد و 100 میلیون تومان برآورد شد.

نخستین اضافه کرد: بودجه مصوب شهرداری محمدیه به غیر از بودجه سازمان 
حمل و نقل است که به این بودجه اضافه کنیم، بودجه شهرداری محمدیه 75 
میلیارد تومان اعلام می شود که در احصای بودجه، مباحثی را مد نظر داریم  از 

جمله اینکه بتوانیم از ردیف های درآمدی مشارکت شهروندان استفاده کنیم.
وی خاطرنشان کرد: برخی از پروژه های سرمایه گذاری در شهر محمدیه داریم 
که بر س��ر راه این پروژه ها، مش��کلاتی وجود داشته که بیتاکیش از جمله این 

پروژه ها است.
شهردار محمدیه بیان کرد: تعداد 36 باب از این مغازه های این پروژه متعلق به 
ش��هرداری است و با جلسات متعددی با اعضای شورای به این نتیجه رسیدیم 
که اگر برای حل این مش��کلات هزینه کنیم، 36 باب مغازه به شهرداری تعلق 

می گیرد و برای پرداخت بدهی ها از آنها استفاده می کنیم.
نخستین افزود: پروژه مروارید یکی از پروژه هایی بود که مشکلاتی در بحث سند 
داشت که ستاد اجرایی حضرت امام مطرح کرده بود زمین پروژه مربوط به ستاد 
اس��ت که با حضور و ورود حجت الاس��لام قدرتی رئیس کل دادگستری استان 
قزوین به این موضوع، مقرر شد شد اداره راه و شهرسازی زمین معوض به ستاد 

بدهد و ساخت این پروژه مجددا برای شهرداری در نظر گرفته شود.
این مسئول اضافه کرد: در زمینه مطالبات دولتی سعی کردیم مطالبات گذشته 
از اداره راه و شهرس��ازی را در خصوص س��اخت ناحیه شهری مهرگان دریافت 
کنیم که در 10 سال گذشته این ناحیه شهری با کار جهادی احداث شده بود و 
10 میلیارد و 400 میلیون تومان زمین دریافت کردیم که جزء بودجه محسوب 

نمی شود.
نخس��تین اذعان کرد: شهر محمدیه در سال های گذشته50هزار نفر جمعیت 
و طرح هادی داش��ته که با اقدام ش��ورای شهر محمدیه برای این شهر و ناحیه 
شهری مهرگان طرح جامع شهری در نظر گرفته شده و توانستیم بودجه دولتی 
دریافت کنیم و به زودی یک تفاهمنامه با اداره راه و شهرسازی خواهیم داشت 
و با مشاوری که این اداره به شهرداری معرفی کند، طرح جامع را در دستور کار 

قرار می دهیم.
وی چشم انداز جمعیتی ناحیه مهرگان درسال های آینده را 120 هزار نفر ذکر 
کرد و افزود: شهروندان در ناحیه شهری مهرگان به لحاظ رفت و آمد متعددی 
که در اتوبان قزوین دارند ابتدا درخواس��ت داشتند محل عوارضی اتوبان جابجا 
شود تا در رفت و آمدها عوارض پرداخت نکنند که از یک سو هزینه بسیار بالای 
جابجایی عوارضی و از س��ویی دیگر، بحث پدافندی که  یک ش��هر ورودی ها و 
خروجی های متعددی باید داشته باشد، موجب شد بحث احداث مسیر دسترسی 

دوم در موازات اتوبان را در دستور کار قرار بدیم.

شهردار محمدیه اضافه کرد: پروژه بعدی موضوع دسترسی مهرگان به زیباشهر 
اس��ت که در حال حاض��ر از طریق پل 9 دی صورت می گی��رد و بار ترافیکی 
سنگینی در خیابان شهید مطهری و برخی خیابان ها ایجاد می کند که پروژه پل 
امام علی که 2 سال پیش کلنگ زنی شده بود اما به دلایلی کار متوقف شده بود 
را در دس��تور کار قرار دادیم و س��ال آینده پروژه پل امام علی )ع( از پروژه های 

شهرداری خواهد بود.
ش��هردارمحمدیه ادامه داد: پروژه مسیر دسترس��ی جاده قدیم به خیابان امام 
خمینی یکی از خواسته های به حق شهروندان محمدیه است در حالی که در 
ناحیه 5 و 6 با بن بستی مواجه می شویم که موجب شده رونق اقتصادی شهر در 
این مناطق دچار رکود شود.  وی خاطرنشان کرد: پروژه پارک محله ای و کلنگ 
احداث نوار تجاری در منطقه 5 نیز از جمله پروژه هایی است که با حضور استاندار 

قزوین و دیگر مسئولان افتتاح و کلنگ زنی می شود.
شهردار محمدیه افزود: یکی دیگر از پروژه ها خروج از بن بست ترددی منطقه 3 
است، در مقطعی که پروژه پل 9دی اجرا شد برای دسترسی مناطق 3و 6 و 5 

راه حلی دیده نشده بود که در روز شنبه 18 اسفند کلنگ زنی خواهیم داشت.
نخستین ادامه داد: پروژه مجتمع خدماتی رفاهی در سازمان حمل و نقل از پروژه 
های دیگری است که با حضور استاندار قزوین کلنگ زنی و سازمان آتش نشانی 

محمدیه افتتاح می شود.
وی اضافه کرد: پروژه پارک محله ای گس��ار که عامل تنفس این محله اس��ت و 

پارک قائم به بهره برداری می رسد.
این مسئول خاطرنشان کرد: در ناحیه شهری مهرگان دست فروشان در گوشه و 
کنار اقدام به دست فروشی می کردند که فضای تجاری برای ارائه خدمات لحاظ 
نشده بود و جزء کمبودهای سرانه ای بود که احداث بازارچه موقتی در این ناحیه 

در نظر گرفته شده و به بهره برداری می رسد.
وی ادامه داد: در طراحی پارک بانوان در مهرگان تاکید شده از آخرین متدها و 
استانداردها برای طراحی این پروژه استفاده شود تا بهترین پارک بانوان کشور 

شود و سال آینده کلنگ زنی می شود.
ش��هردار محمدیه با اشاره به احداث پارک ش��هر از سال 94 و توقف 14 ماهه 
این پروژه خاطرنشان کرد: امسال با توجه به تهاتر برای پروژه زمین 12 میلیارد 
تومان برای این پروژه هزینه شده و در مجموع بیش از 20 میلیارد تومان برای 

این پارک هزینه شده است.
نخس��تین بیان کرد: ساختمان دارالقرآن که جزء پروژه های سال 93 و 94 بود 
روند کار طولانی شده بود با همت اعضای شورای شهر محمدیه امسال 2میلیارد 
و 600 به صورت تهاتر هزینه کردیم که در روزهای آتی به بهره برداری می رسد.

وی اف��زود: 23 پ��روژه فعال در حال احداث داریم که تعدادی از این پروژه ها در 
اردیبهشت سال آینده همزمان با روز شوراها به بهره برداری می رسد.

این مس��ئول اضافه ک��رد: پروژه های پارک غدیر و ولای��ت در مهرگان در حال 
احداث بوده و پروژه آماده سازی معابر مهرگان با یک میلیارد و 700 میلیون در 

حال اجرا است.
شهردار محمدیه با اشاره به احداث پارک شهر از سال 94 و توقف 14 ماهه این 
پروژه خاطرنشان کرد: امسال با توجه به تهاتر برای پروژه زمین 12 میلیارد تومان 
برای این پروژه هزینه شده و در مجموع بیش از 20 میلیارد تومان برای این پارک 

هزینه صورت گرفته است.
 شهرستان شدن محمدیه از خواسته های به حق مردم   

کاظمی رئیس شورای اسلامی شهر محمدیه نیز در این نشست اظهار داشت: 
بودجه سال 98 شهرداری محمدیه با حدود 35 درصد افزایش به 720 میلیارد 

ریال به تصویب رسیده است.
علی کاظمی  بودجه سال 97 ش��هرداری محمدیه را 520 میلیارد ریال ذکر و 
تصریح کرد: بودجه س��ال 98 شهرداری محمدیه با 35 درصد افزایش به 720 

میلیارد ریال و به تصویب رسیده است.
وی  شهرستان شدن و احداث بیمارستان را از خواسته های مردم عنوان کرد: این 
موضوع را از نمایندگان مجلس درخواست پیگیری کردیم واز آنان خواستیم که 

هماهنگ تر دراین دو زمینه حرکت کرده و گام بردارند.
کاظم��ی  ادامه داد: با پیگیری مس��ئولان اس��تان قزوین و شهرس��تان البرز و 
نمایندگان مجلس اخیرا مجوز احداث بیمارستان سجادیه شهر محمدیه از سوی 
وزارت بهداشت صادر شده که در زمان کلنگ زنی آن، روال اداری طی نشده بود 
و ش��اهد مشکلاتی بودیم که از استانداری موضوع صدور مجوز این بیمارستان 
به بخش��داری اعلام شده است. این بیمارستان توسط خیر احداث می شود اما 

خدمات آن دولتی خواهد بود.
وی افزود: درخصوص شهرس��تان ش��دن محمدیه اگر چه کارهایی در استان 
قزوین در حال انجام است اما فعلا به نتیجه ای نرسیده ایم این در حالی است که 
محمدیه، بزرگترین شهر و بخش استان قزوین بعد از قزوین است و شهرستان 

شدن محمدیه از خواسته های به حق مردم این شهر هم محسوب می شود.
رئیس شورای شهر محمدیه اضافه کرد: با پیگیری اعضای شورای شهر محمدیه، 
مش��کل انشعاب آب در منطقه هفت محمدیه حل ش��ده و شهردار هم مجوز 

ساخت و ساز دراین منطقه را صادر خواهد کرد.
در پایان این نشس��ت اعضای شورای شهر هر کدام به صورت جداگانه سوالات 

خبرنگاران را پاسخ گفتند.

دکتر نخستین شهردار محمدیه خبر داد؛

تحقق 81/2 درصد بودجه شهرداری محمدیه 
وصول 96.8 درصدی درآمد از محل ارزش افزوده
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 باعرض س�لام وتبریک حلول ماه  �
رجب، بفرمایید خانم زرآبادی ازکی 
و ازکج�ا وارد فعالیت های سیاس�ی 
شدید؟ آیا عضو حزب یا گروهی هم 

هستید؟
بن��ام خدا. م��ن هم حلول ماه رجب را به ش��ما 
تبری��ک می گویم و از فرصتی که فراهم آوردید 
سپاس��گزارم . من به طور رس��می عضو حزب یا 
گروهی نیس��تم؛ ولی فعالیت با رویکرد سیاسی 
را وظیف��ه هر ش��هروندی می دان��م و هیچ کس 
نمی تواند نسبت به سرنوش��ت کشور بی تفاوت 
باشد. من هم از وقتی که خود را شناختم، نسبت 
به مسائل اجتماعی و سیاسی کشورموضعی فعال 
داش��ته ام. ماحصل فعالیت های من این شد که 
تصمیم گرفتم درسال 94 با ثبت نام درانتخابات 

مجلس وارد گود سیاست شوم.
خانم مهندس ش�نیده ایم که قبل  �

ازثبت ن�ام ب�رای انتخاب�ات مجلس 
دکت�ر  دوس�تداران  و  فع�الان  از 
احمدی ن�ژاد بوده ای�د؟ آیا درس�ت 

است؟ تأیید می کنید؟
خیر، تأیید نمی کنم.

مجل�س دهم وکیل المله اس�ت یا  �
وکیل الدوله؟ اگر وکیل المله اس�ت، 
چرا گ�وش به فرم�ان و حامی دولت 
است و به بعد نظارتی خود کم توجه 

است؟
من بعی��د می دانم حمای��ت از دولت در مقابل 
ح��ق مردم صورت گرفته باش��د و به هیچ عنوان 
قبول ندارم ابزارهای نظارتی وسیاس��ی مجلس 
نسبت به این دولت کم بوده است. همه تذکرات 
و س��ؤالات نمایندگان در راستای احقاق حقوق 
حق��ه مردم اس��ت. اگر منظور ش��ما س��ؤال از 
رئیس جمهور اس��ت، باید گفت که آن را طیف 
خاصی امضا کردند که تعداد آن ها 70 نفر بود و 
بیشتر هم نشد؛ اما سؤالاتی که از رئیس جمهور 
پرسیده شد رأی بیش��تری آورد و فقط 70 نفر 

نبودند که به سؤال رأی دادند.
درمجموع این گونه نیست که مجلس وکیل الدوله 
باش��د وبه  کارب��ردن این عبارت ها ب��ه بالاترین 
جایگاه اعتماد مردم سالاری لطمه می زند. اگر با 
ع��دد و رقم صحبت کنیم، موردی نمی بینم که 
حق مردم ضایع ش��ده باشد؛ ضمن اینکه دولت 
ه��م جزوهمین نظام اس��ت و در جایی که لازم 
است باید دولت را حمایت کنیم و در جایی هم 

که ضرورت پیدا کند باید به آن تذکر دهیم.
آیا ش�ما نماین�دگان مجلس هم  �

کاه�و را  15ه�زار تومان و گوش�ت 
را 120هزارتوم�ان می خری�د؟ ش�ما 
از روحان�ی  بودی�د ک�ه  ازاف�رادی 
حمایت کردید؛ آیا حاضرید ازمردم 
عذرخواهی کنید؟ عامل این وضعیت 

بی سروسامان اقتصادی کیست؟
من اعتقاد ندارم که مش��کلات معیشتی را فقط 
به یک اتفاق گره بزنیم؛ من ازعذرخواهی کردن 
از مردم هیچ ابایی ندارم وهمه مسؤلان هم باید 
مس��ئولیت کارهای خود را بپذیرن��د و از مردم 

عذرخواهی کنند.
اتفاقاتی درکشور افتاد و برخی قیمت ها جهش 
پیدا کرد و وضع معیش��تی مردم س��خت شد؛ 
بخش عظیم آن به سبب تحریم ها بود. برخی ها 
تأثیر تحریم ه��ا را کم رنگ می دانند. به نظر من 
تحریم ها خیلی تأثیر داش��ت. ازطرفی هم آقای 
روحانی درسال 96 یک سری قول هایی به مردم 
داد و مس��یرهایی را مشخص کرد که متأسفانه 
درآن ه��ا چرخ��ش داش��ت. این مش��کلات که 
وجود دارد در اثر س��وء مدیریت ها وسوء تدبیرها 
و نب��ود نظارت ها و اعمال تحریم هاس��ت. نکته 
بعدی این اس��ت که اف��راد خیل��ی نمی توانند 
آینده را پیش بینی کنن��د. من در هر جایی که 
در س��وء مدیریت ها دخیل بوده ام، قطعا ازمردم 
عذرخواهی می کنم و عذرخواهی به تنهایی هم 
کفایت نمی کند و باید کاری کنیم تا کم کاری ها 
و اش��تباه ها جبران ش��ود. یک قوه نمی تواند به 
تنهایی کاری انجام دهد؛ بلکه باید همه قوا دست 

به دست هم دهند تا برمشکلات فائق آییم.
شما یکی از افراد پروپا قرص مدافع  �

ش�فافیت هس�تید. آیا ح�ق مردم 
نیس�ت بدانند که نماین�ده آن ها در 
استیضاح ها و سؤال از رئیس جمهور 
و معاه�دات بین المللی و طرح ها چه 
رأیی داده اند؟ آیا حاضرید رأی خود 

را علنی کنید؟
شفافیت گرچه مش��کلاتی را برای انسان ایجاد 
می کن��د اما بای��د درجامعه صورت گی��رد. زیرا 
ش��فافیت و نظارت مردم درکاهش فساد خیلی 
نقش دارد. اگر کس��ی بپرس��د من معمولا رأی 
خ��ود را می گویم. ما نام��ه ای هم تهیه کردیم و 
به هیئت رئیسه مجلس تقدیم کردیم که آرای 
نمایندگان منتشر شود؛ اما رأی نیاورد و گفتند 
طبق آیین نامه مجلس نمی شود همه آراء منتشر 
ش��ود و در نهایت قرار شد یک س��ری از آراء و 
تعداد حضوروغیاب ه��ا و فیش حقوقی و تعداد 
ملاقات ه��ای مردمی برای اطلاع مردم منتش��ر 
ش��ود. من در کل با ش��فافیت مش��کلی ندارم 
و مناف��ع مردم برای من مهم اس��ت و در بحث 
بودج��ه هم به صورت علنی در فضای مجازی به 
مردم گزارش می دادم و نظرات خود را منتش��ر 

می کردم.
ما اعتقاد داریم که عمده رأی شما  �

به خاطر سبقه خانوادگی و وابستگی 
ش�ما به خان�دان زرآبادی ب�وده، اما 
برخی می گویند که رأی شما از سوی 
اصلاح طلبان بوده و ش�ما را وابسته 
به خان�دان علیخانی ه�ا می دانند و 
می گویند شما زبان محمد علیخانی 
در مجل�س هس�تید؟ آی�ا وابس�ته 

هستید یا مستقل؟
با توجه به اینکه من تبلیغات زیادی نداش��تم و 
رأی خوب��ی ه��م آوردم، اول از همه آن را لطف 
خدا می دانم و عوامل متعددی هم داش��ت. من 
درنقاط مذهبی شهر رأی خوبی داشتم مثلا در 
صندوق مسجد النبی و امامزاده حسین )ع( که 
افراد مذهبی در آنجا بیش��تر هستند و برخلاف 
نظر برخی ها که فکر می کنند مذهبی ها بیشتر 
به اصول گرایان رأی م��ی دهند من رأی خوبی 
داش��تم و  س��بقه خانوادگی من تأثیر داش��ت. 
مسئله دیگر هم موج حضور بانوان وکاندیداشدن 
آن ه��ا درانتخابات بود که ای��ن هم خیلی تأثیر 
داش��ت و در نهای��ت هم اصلاح طلب��ان به این 
نتیجه رس��یدند که از م��ن حمایت کنند و من 
تنها کاندیدای آنها ب��ودم و در میزان رأی آوری 

من تأثیر بسیارداشت.
اینکه من مستقل هستم یا وابسته و چقدر تابع و 
تأثیرپذیر هستم را آرا ونظراتم ثابت می کند؛ من 
درهمه جا و در هر حرکتی که داشتم سعی کردم 
حق مردم برایم اهمیت داشته باشد و هیچ وقت 
هیچ چیزی برایم ارجح تر از حق مردم نیست و 
حامیان من هم همیش��ه برایم مورداحترام بوده 
وهستند وخیلی مواقع از آن ها مشورت می گیرم. 
در بعضی جاها نظرات ما همس��و می شود و در 
برخی جاها هم نظرات ما همس��و نیست و این 
خودش به معنای استقلال رأی است و رسانه ها 
بهتر می توانند نظر بدهند که من مستقل هستم 

یا وابسته و تأثیرپذیر.
آق�ای قوام�ی درنشس�ت خبری  �

خود با خبرنگاران گفت از نمایندگان 
اصلاح طلب استان راضی نیستم و در 
ادامه گفت ما به سراغ افراد مختلفی 
رفتیم. حتی درجری�ان اصول گرا به 
سراغ مهندس سیاهکلی هم رفتیم. 
ام�ا ایش�ان نپذیرف�ت از او حمایت 
کنیم. آیا ش�ما کاندی�دای عاریه ای 

اصلاح طلبان بودید؟ چرا؟
من هم وقتی این موضوع را خواندم برایم جالب 
بود. ایشان یک موضوع کلی را گفته اند و مصادیق 
را نگفتند و علت عدم رضایت را هم نگفته اند. من 
هم می گویم ازهیچ  کسی راضی نیستم )خنده(. 
باید دلیل داشته باشم و همان طور که خودشان 
مطرح کرده اند ایش��ان با اف��راد مختلفی رایزنی 
داش��ته و با حضور من موافق نبودند و در نهایت 
چون همه اصلاح طلبان موافق بودند ایشان نیز 
موافقت کردند. دلایل مخالفت را هم نمی دانم و 

باید خودشان بگویند نه من.
نظرش�ما درب�اره فتنه س�ال 88  �

چیست؟ آیا خس�ارت وارده مالی و 
جانی به کشور فتنه بود یا نه؟

من درخصوص مسائل س��ال 88 به این اعتقاد 
دارم که وقت��ی یک موضوع اتفاق می افتد قطعا 
اش��تباهاتی از دو طرف قضیه وجود دارد و فکر 
می کنم می شد این اتفاقات را بهتر مدیریت کرد 

تا خسارت کمتری به کشور وارد شود.

قو ی  ترین مجلس را کدام مجلس  �
می دانی�د؟ آیا به نظرش�ما مجلس 

دهم مجلس قوی بوده یا نه؟
از نظر برخی رویکرده��ا برخی مجالس قوی تر 
ظاهر ش��دند. در بحث قوانین مرب��وط به زنان 
مجلس شش��م و هفتم قوی تر بودند و بیشترین 
تعداد قوانین مصوب را داشتند. اما اگر آمار دقیق 
بخواهید می توانم بعدا خدمت ش��ما ارائه دهم. 
رویکرد قوانین درمجالس ادوار متفاوت است، در 
برخی مجالس به زیرس��اخت ها توجه شد و در 
برخی دوره ها در بحث توسعه ای خوب کار شده 
اس��ت. من فکر می کنم مجل��س دهم هم نقاط 
قوت زیادی دارد. این در بحث شفافیت و تعالی 
با درنظرگرفتن منافع ملی خوب کارکرده است.

قیم�ت گوش�ت 120ه�زار تومان  �
اس�ت و قیمت پراید هم 50 میلیون 
را رد ک�رده، باز الوی�ت اصلی خانم 
زرآبادی رفتن خانم ها به ورزش�گاه 
اس�ت یا می خواهد برای عبور از این 
وضع موج�ود برای معیش�ت مردم 

کاری بکنید؟
این س��ؤال ش��ما برایم خیلی جالب بود، اینکه 
نماین��ده به یک مس��ئله ای بپ��ردازد به معنای 
نپرداخت��ن به مس��ئله دیگر نیس��ت. نگرش به 
جامع��ه باید با درک صحیح باش��د. نماینده در 
مسند قانون گذاری باید برای همه مردم کشور با 
توجه به همه نیازهای مردم جامعه عمل کند و 
اگر هم گروه اندکی خواسته ای داشته باشند باید 
طب��ق قانون نیازهای آن ها را هم در نظر بگیرد. 
قطعا مسائل معیشتی مردم در الویت قرار دارد؛ 
اما این به معنای نادیده گرفتن مسائل اجتماعی 
و فرهنگی نیس��ت. من وظیفه خود می دانم در 

همه موضوعات در چارچوب نظام وارد ش��وم و 
خواسته مردم را پیگیری کنم.

ش�ما یکی ازمخالفین سرس�خت  �
ماندن س�الار قاس�می در آموزش و 
پرورش استان بودید و چندین بارهم 
به وزیرتذکر دادید. درحالی که عمده 
رأی ش�ما از س�وی همین دوستان 

گرفته شد. چه دلیلی داشت؟
اینکه ش��ما از واژۀ سرسخت استفاده می کنید و 
می گوئید مخالف سرسخت، نه اینگونه نیست. 
درخصوص ش��خص ایش��ان تذکری ندادم؛ اما 
در م��ورد مباحث مدیریتی آم��وزش و پرورش 
انتقاداتی داش��تم. من با ش��خص ایش��ان هیچ 
مشکلی نداش��تم. اما در بدنه آموزش و پرورش 
نارضایتی های��ی وج��ود داش��ت و موضوعاتی را 
مطرح می کردند. آقای قاس��می ه��م رویکرد و 
مدیریت خوبی داش��تند و همین هم باعث شد 
که من خودم پیگیری کردم تا ایش��ان ارتقا یابد 
و به مدیرکلی اس��تان البرز منصوب شود. خود 
ایش��ان در جریان اس��ت که من با وزیر صحبت 
و توانمندی ایش��ان را تببین کردم. البته بعضی 
اف��راد به یک موض��وع می پردازند اما موضوعات 
دیگ��ر را مط��رح نمی کنند. من طرف��دار ثبات 
مدیریت هستم؛ اما ایشان 5 سال مدیر آموزش 
و پرورش بودند و فضای آموزش و پرورش استان 
نیازمند نگاه جدید، تح��ول و خلاقیت بود و به 

همین دلیل هم ایشان جابجا شدند.
دیدار اخیر ش�ما با یکی از سران  �

فتن�ه س�یدمحمد خاتم�ی درچ�ه 
راس�تایی ب�ود؟ آی�ا اص�لا ضرورت 
داش�ت؟ آی�ا به دنب�ال تکراره�ای 

دیگری درکشور هستید؟
م��ا نمایندگان فراکس��یون امی��د مجلس طبق 
س��نوات گذش��ته درروزهای پایانی سال و برای 
گزارش  کارهایی که در فراکس��یون انجام شده 
دیداری ب��ا جناب آق��ای س��یدمحمد خاتمی 
داش��تیم. با توجه به تجربی��ات و نگرش خوبی 
که ایش��ان دارند، گفت و گوه��ای در این دیدار 
صورت گرفت تا منافع ملی کش��ور حفظ شود و 
کشور در مسیر توسعه قرار گیرد و شاهد اتحاد و 
انسجام بیشتر بین مردم و مسؤلین باشیم. کشور 
ما درش��رایط ویژه ای ق��رار دارد وخیلی از مردم 
نارضایتی دارند و امیدواریم بتوانیم دوباره امید را 
در دل م��ردم زنده کنیم و اقدامات مثبتی انجام 
دهیم. این دیدار در این راس��تا صورت گرفت و 
مشروح موضوعات هم در رسانه ها انعکاس یافت.

سیاس�ی  � تحلیل گ�ران  برخ�ی 
معتقدن�د که اصلاح طلب�ان افراطی 
بدنبال ونزوئلایی کردن ایران هستند 
و ای�ن دیدارها نیز مقدم�ه ای برای 
این حرکت سیاس�ی است. نظر شما 

چیست؟
نکت��ه ای که باع��ث می ش��ود کشوردرمس��یر 
ونزوئلایی شدن قرارگیرد این است که افرادی که 
سیاس��ت گذاری و ریل گذاری برای کشور انجام 
می دهند، دارند کش��ور را به این مسیر می برند، 
نه آق��ای خاتمی ک��ه درواقع هیچ مس��ئولیت 
اجرایی و تقنینی و سیاس��ت گذاری در کش��ور 
ندارد. پس قطعا ایش��ان نمی تواند کش��ور را به 
س��وی ونزوئلایی ش��دن ببرد. اگر یک سری از 
رویکردهای سیاس��ی ادامه پی��دا کند و جلوی 
عواملی که باعث انزوای کش��ور می شود، گرفته 
نشود و خودمان کش��ورهای جهان را به اجماع 
با ترامپ برس��انیم، می تواند کش��ور ما به سوی 
ونزوئلایی شدن برود. اما یک دیدار  نمی تواند این 

کار را انجام دهد.
ش�ما یک�ی ازنمایندگان�ی بودید  �

که نام�ه حمایت ازنرگ�س محمدی 
)زندان�ی امنیت�ی( را امض�ا کردید. 
آی�ا احکام ق�وه قضائی�ه را عادلانه 
نمی دانستید و آیا برای همه زندانیان 

هم این کار را خواهید داشت؟
آیا شما متن نامه ما را خوانده بودید؟ اگرخوانده 
باش��ید همه امضاکنن��دگان یا خان��م بودند یا 
بیش��تر آن ها خانم بودند. این نامه در راس��تای 
حقوق صنفی نوش��ته ش��ده و نوعی درخواست 
بود که با توجه به اینکه ایش��ان مادر دو کودک 
اس��ت با وی با رأفت اس��لامی برخورد شود؛ نه 
به حکمی اعتراض ش��ده بود ونه دستوری داده 
بودیم و طبق اصول قانون اساسی یکی از وظایف 
نمایندگی پیگیری حقوق مردم اس��ت و ما هم 
یک درخواس��ت صنف��ی دادیم ت��ا پرونده اش 

موردبررسی قرار گیرد.
آق�ای کریم�ی قدوس�ی نماینده  �

همکار ش�ما درمجلس می گوید50 
درصد نمایندگان مجل�س به دنبال 
براندازی و فروپاش�ی نظام هستند. 
آی�ا ش�ما ه�م ج�زو آن 50 درصد 

هستید یا نظر دیگری دارید؟
آقای کریمی قدوس��ی هم��کار عزیزمان خیلی 
صحبت می کنند و رفرنس ها و بازخوردها را هم 
در نظر نمی گیرند. نمی دانم از کجا به این نتیجه 
رس��یده اند. یک��ی از دلایلی که من در لیس��ت 
امی��د قرار گرفت��م این بود ک��ه به هیچ عنوان با 
براندازی موافق نبودم؛ بلکه با اصلاح موافق بودم. 
چارچوب های نظام را قبول دارم اما معتقدم که 
باید در برخی جاها اصلاح صورت گیرد. بنابراین 
فراکسیون امید را کم کنید دربین ما که نیستند. 

)خنده(
خانم زرآب�ادی در دوره نمایندگی  �

خود برای اس�تان چ�ه کار عمده ای 
کرده اید؟ می شود تیتروار بگویید؟

وظیفه اصل��ی نماینده درح��وزه تقنین قوانین 
وحوزه نظارت است؛ اما معمولا کارهای عمرانی 
زمین مانده را هم پیگیری می کند و من هم از این 
قاعده مس��تثنی نبودم؛ آب رسانی از سد طالقان 
که نمایندگان ادوارگذشته نیز تلاش کرده بودند 
را مستمرا پیگیری کردیم و خوشبختانه در زمان 
نمایندگی ما به ثمر نشس��ت. این پ��روژه روند 
اجرایی کن��دی دارد و امیدوارم روند اجرایی آن 

بهتر شود.
راه آهن قزوین –رش��ت که اخیرا توسط رئیس 
جمهور افتتاح شد توسط نمایندگان ادوار گذشته 
ش��روع ش��ده بود؛ ما پیگیری های خود را برای 
ج��ذب اعتبار انجام دادیم. برای افزایش س��رانه 
تخت بیمارستانی پیگیر ساخت بیمارستان 700 
تخت خوابی و جذب اعتبار لازم بوده و هستیم. 
برای افزایش بودجه استان پیگیری های زیادی 
داش��تیم و قزوین از جمله استان های بود که در 
زمینه رشد بودجه رتبۀ خوبی داشت. برای ایجاد 
ش��تاب دهنده ملی زحماتی کشیده شده است. 
پیگیر جاده ارتباطی قزوین به الموت وکلاچای و 
قزوین به الموت وتنکابن  بودم. این گونه نیست 
ک��ه بگویم به  تنهایی همه کارها و پیگیری ها را 
انج��ام داده ام؛ بلکه مجموعه نمایندگان در ادوار 
گذشته زحمت کشیده اند. اما لطف خدا بوده که 
دوره ما برخ��ی ازاین پروژه ها وارد فاز اجرایی یا 

افتتاح شود.
عملکرد استاندار قزوین را چگونه  �

می بینید؟ آیا این بلاتکلیفی اداراتی 
که با سرپرس�ت اداره می شوند شما 
را ناراح�ت نمی کند؟ چرا نمایندگان 

دراین مورد ساکت هستند؟
س��اکت که نیس��تیم، خیلی در بیرون نش��ان 
نمی دهیم. در داخل جلسات خودمان خیلی هم 
شلوغ می کنیم. دراین مدت که افتخار نمایندگی 
مردم را داشتم مدتی آقای همتی استاندار بود و 
با اینکه اولین تجربه را در اس��تانداربودن داشت 
فعالیت ها و پیگیری های زیادی داش��ت. جناب 
آق��ای زاهدی ه��م با تجربه ای ک��ه دارد خیلی 
از موضوع��ات را هدای��ت و پیگی��ری می کنند. 
درخصوص انتصابات، بر س��لامت اف��راد تأکید 
دارم. چون فرایند نظارت ها مقداری بیشتر شده، 
افرادی که من با انتصاب آن ها مخالفت می کردم 
یکی یکی دارند از گردونه خارج می شوند و تازه 
به این نتیجه رس��یده اند که این افراد شایس��ته 
نبودن��د. ولی متأس��فانه هزینه آن ه��ا را مردم 
پرداخ��ت می کنن��د. درخصوص سرپرس��ت ها 
جلسه ای در وزارت کشور داشتم و به آن ها تأکید 
کردم وگفتم چون درسال آینده انتخابات داریم، 
دغدغه ای وجود دارد و برای جلوگیری از شائبه 
انتخاباتی ب��ودن انتصاب ها باید انتصابات هر چه 
زودتر نهایی شود. با استاندار هم صحبت کردم. 
امیدوارم این مشکل حل شود؛ من فقط می توانم 

تذکر دهم وکار اجرایی دست من نیست.
در مجم��وع دربح��ث  مدیریت ها نق��اط قوت و 
نقاط ضعف وجود دارد؛ اما متأس��فانه آن چیزی 
که آزاردهنده اس��ت این اس��ت که عزمی برای 
برطرف ک��ردن نق��اط ضعف وجود ن��دارد و این 
باعث فرس��ایش نقاط قوت هم شده است و در 
دراز مدت س��بب آن اس��ت که نقاط قوت اصلا 

دیده نشود.
برخی مدی�ران متخلف که برکنار  �

شدند، از هم  طیفان اصلاح طلب شما 
بودند و با حمایت و نفوذ افراد اصلاح 
 طلب و همکاران ش�ما به س�مت ها 
منصوب شده بودند. آیا قبول دارید؟

اینکه مدیران متخلف برکنارش��ده اصلاح طلب 
بوده ان��د را تأیید نمی کنم؛ بعض��ا افرادی که ما 
معرفی می کردیم، تأیید نمی ش��دند و آنچه که 
در این س��ال ها ناراحت کننده ب��ود این بود که 
درجدال لابی گری و شایسته سالاری لابی گری 
برنده می شد. اعتقاد دارم که اگر فردی اصول گرا 
هم بود که شایس��تگی داشت، باید بگذاریم آن 
فرد درحوزه تخصصی خودش کار کند و نفعش 

را مردم ببرند.
نظرشما درباره ولایت مطلقه فقیه  �

چیس�ت؟ آیا مق�ام معظ�م رهبری 
دراین جایگاه توانسته نقش خود را 

به خوبی ایفا کند؟
س��اختار نظام کشور بر مبنای ولایت فقیه اداره 
می شود. قطعا این س��اختار را همه افرادی که 

درکشورهس��تند قبول دارند و من هم مستثنی 
نیس��تم. در خیلی از برهه ه��ا نقش مقام معظم 
رهبری نقشی کلیدی بوده است. کشوردربعضی 
مواق��ع که درگردنه های حس��اس ق��رار گرفته 
با مدیریت ایش��ان توانس��ته ایم از این گردنه ها 

به س��لامت عبور کنی��م. امیدواریم مش��کلات 
اقتصادی که برای کشور به وجود آمده و کشور با 
تحریم ها روبرو است نقش ایشان باعث شود که 
ما ازاین گردنه ها نیز بسلامت عبورکنیم و امید 

و نشاط به زندگی مردم برگردد.
رئی�س ات�اق خزان�ه داری آمریکا  �

ب�رای  را   FATF قان�ون  می گوی�د 

تنگ ک�ردن حلقه تحریم ه�ا و برای 
فشار بیش�تر به ایران در دستورکار 
قرار دادیم. ش�ما موافق تصویب این 
ط�رح بودی�د؟ آیا هنوز ه�م موافق 

هس�تید یا خیر؟ تصویب معاهدات 
این چنینی چه سودی دارد؟

من به این طرح رأی دادم و خوشحال هستم در 
مجلس��ی بودم که این طرح، علی رغم فشارهای 
بیرونی، هر بار که به مجلس آمد رأی آورد. کشور 
ما درشرایط خوبی نیست. در پاسخ به سؤال شما 
که می گویید چه س��ودی دارد، باید بپرسید اگر 

        سیده  حمیده زرآبادی درگفتگوی اختصاصی با هفته  نامه نسیم قزوین:

درجدال لابی گری وشـایسته  سالاری لابی گری برنده است

مهندس س�یده حمیده زرآب�ادی اولین نماینده زن تاریخ قزوین اس�ت؛  �
وابس�تگی او به خاندان عارف وسالک شهیرشهرما، آیت الله آقاسیدموسی 
زرآبادی سبب شد تا مردم قزوین به او اعتماد کنند. هرچندهستند افرادی 
که موفقیت این بانورا به حس�اب خود می گذارن�د. اما واقعیت چیزدیگری 
اس�ت. دبیری کمیس�یون صنای�ع مجلس، عضوی�ت درفراکس�یون امید، 
عضویت در ش�ورای مرکزی اصلاح طلبان کش�ور، نقش ایشان را درسطح 
منطقه ای و ملی پررنگ کرد. خانم زرآبادی از رویارویی با خبرنگاران و افراد 

متأسفانه روحانی قول های به مردم داد که درآن ها چرخش داشت �
کندی پیشرفت پروژه انتقال آب شرب ازسد طالقان می تواند با تلاش  �

مضاعف مدیریت استان مرتفع شود

چکیده گفتگو... 
در مجموع این گونه نیس�ت که مجلس وکیل الدوله باش�د و به کاربردن این عبارات به بالاترین جایگاه اعتماد  �

مردم سالاری لطمه می زند
در جایی که لازم است باید دولت را حمایت کنیم و در جایی هم که ضرورت پیدا کند باید به  آن تذکر دهیم �
آقای روحانی درس�ال 96 یک س�ری قول هایی به مردم داد و مسیرهایی را مشخص کرد که متأسفانه در آن ها  �

چرخش داشت
در هر جایی که در سوء مدیریت ها دخیل بوده ام، قطعا از مردم عذرخواهی می کنم �
در کل با شفافیت مشکل ندارم و منافع مردم برای من مهم است. در بحث بودجه هم به صورت علنی در فضای  �

مجازی گزارش می دادم و نظرات خود را منتشر می کردم
اینکه من مستقل هستم یا وابسته و چقدر تابع و تأثیرپذیر هستم را آرا و نظراتم ثابت می کند �
رسانه ها بهتر می توانند نظر دهند که من مستقل هستم یا وابسته و تأثیرپذیر �
آقای قوامی می گویند: با افراد مختلفی رایزنی داش�ته و با حضور من هم موافق نبودند و در نهایت چون همه  �

اصلاح طلبان موافق بودند، ایشان نیز موافقت کرده اند. دلایل مخالفت را نمی دانم و باید خودشان بگویند
من با ش�خص سالار قاسمی هیچ مشکلی نداش�تم؛ اما در بدنه آموزش وپرورش یک سری نارضایتی ها وجود  �

داشت. آقای قاسمی هم رویکرد و مدیریت خوبی داشتند و همین هم باعث شد که پیگیری کردم تا ایشان ارتقا 
یابد.
ما نمایندگان فراکسیون امید طبق سنوات گذشتهدرروزهای پایانی سال و برا ارائۀ گزارش عملکرد خود دیداری  �

با جناب آقای سیدمحمد خاتمی داشتیم.
اگر یک س�ری از رویکردهای سیاس�ی ادامه پیدا کند و جلوی عواملی که باعث انزوای کشور می شود، گرفته  �

نشود و خودمان کشورهای جهان را به اجماع با ترامپ برسانیم، می تواند کشور ما را به سوی ونزوئلایی شدن برود.
یکی از دلایلی که من در لیست امید قرارگرفتم این بود که به هیچ عنوان با براندازی موافق نبودم، بلکه با اصلاح  �

موافقم.
آب رسانی از سد طالقان را که نمایندگان ادوارگذشته نیز تلاش کرده بودند، مستمرا پیگیری کردیم؛ اما روند  �

اجرایی کندی دارد. امیدوارم بهتر شود.
حقوق دریافتی من از مجلس 6 میلیون تومان است و مبلغی که جهت هزینه های دفتر نمایندگان  دریافت می  �

کنند 13میلیون تومان است.
این گونه نیست که بگویم به تنهایی همه کارها و پیگیری ها را انجام داده ام؛ بلکه مجموعه نمایندگان در ادوار  �

گذشته زحمت کشیده اند، اما لطف خدا بوده که در دوره ما برخی از این پروژه ها وارد فاز اجرایی یا افتتاح شد
ساکت که نیستیم، خیلی در بیرون نشان نمی دهیم! در جلسات داخل خودمان خیلی هم شلوغ می کنیم �
افرادی که من با انتصاب آن ها مخالفت می کردم یکی یکی دارند از گردونه خارج می شوند و تازه به این نتیجه  �
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این قانون تصویب نشود چه زیان هایی دارد! همه 
معاهدات بین المللی یک سری معایب و محاسنی 
دارد و معمولا کشورها به آن می پیوندند و سعی 
می کنند که این قوانین را مدیریت و منافع کشور 
خود را تأمین کنند، ما نیز مواردی را دراین طرح 

گنجاندیم. اگر بهFATF نپیوندیم، ممکن است 
به انزوای بین المللی ای��ران بینجامد. تحریم ها 
خیلی ناجوانمردانه است و اگر این طرح تصویب 
نشود کشور ما به خودانزوایی در روابط بین الملل 
دچار می ش��ود و خودمان با زبان خود خواهیم 
گفت که روابط مالی و پولی سالمی نداریم. با در 
نظرگرفتن نظرات مخالف وموافق درک من این 
است که تصویب این طرح به نفع کشور ماست و 

عدم تصویب آن اجماع جهانی پیوستن به ترامپ 
را فراهم می کند و این به نفع کشور نیست.

چرا مقام معظم رهبری با تصویب  �
این طرح مخالف اس�ت ودرسخنان 

خ�ود می گوی�د ن�گاه به بی�رون و 
تصوی�ب قوانی�ن خارجی مش�کل 

کشور را حل نمی کند؟
خوب شد این س��ئوال را پرسیدید. مقام معظم 
رهب��ری نظر مخالف ندارد. روزی که در مجلس 
رأی گیری بود، تعدادی از نمایندگان در جلس��ه 
غیرعلن��ی و علنی تذکر دادن��د و جالب بود که 
آق��ای لاریجانی اعلام کرد نامه مکتوبی به مقام 

معظم رهبری نوش��ته و نظر ایشان را جویا شده 
است. ایشان فرموده بودند: همان طورکه ما شفاها 
به ش��ما گفتیم )توضیح لاریجانی( مجلس کار 
کارشناس��ی کند و نهایتا خ��ود مجلس درروال 
قانونی تصمیم بگیرد که چه کارکند. اگر مسئله 
مهم و حایزاهمیتی بود، ایش��ان می توانس��تند 
بگویند خارج از روال قانونی انجام شود یا مخالفت 
خود را صریحا اعلام می داشتند و برای ما، چون 
به نظام و ولایت فقی��ه اعتقاد داریم، لازم الاجرا 
ب��ود. من به ولایت فقیه اعتقاد دارم؛ وقتی متن 
نامه آقا در مجلس قرائت ش��د، حجت برای من 
تمام ش��د. اگر ایشان نظری خلاف این داشتند، 
صریحا اعلام می کردند که تصویب نشود؛ چون 

منافع کشور را بهتر از هر کس می دانند.
طراح چ�ه طرح های�ی درمجلس  �

بودی�د و میزان تذکرات و س�ؤالات 
شما چقدر بوده است؟

تع��داد دقیق تذک��رات را در خاطر ن��دارم. اگر 
بخواهید می گوی��م در اختیارتان بگذارند؛ اما از 
نمایندگانی هس��تم که تعداد تذکراتم به صورت 
شفاهی وکتبی و همچنین نطق هایم قابل توجه 

است.
برخی طرح ها را همکاران پیشنهاد کرده اند؛ اما 
من چ��ون موضوع طرح را قبول داش��تم، آن ها 
را امض��ا کردم و برخی طرح ه��ا را نیز خود ارائه 
ک��رده ام. ط��رح ازدواج دختران ب��دون اذن پدر 
را من پیش��نهاد دادم؛ این طرح درکمیس��یون 
قضایی رد ش��د اما تقاض��ا دادم که علت رد این 
طرح بررسی شود و به دنبال آوردن آن به صحن 

هستم.
ط��رح انتزاع معاونت جوان��ان از وزارت ورزش و 
احیای سازمان ملی جوانان را در دستور کار دارم 
و پیگیری می کنم که ان ش��اء الله درسال جدید 

ارائه خواهم داد.
صنای�ع  � عضوکمیس�یون  ش�ما 

مجلس هس�تید. برای جلوگیری از 
افزایش قیم�ت خودرو و رفع بحران 
واحدهای صنعتی دراس�تان قزوین 
چه کارخواهید کرد؟ آیا اصلا دغدغه 

شما هست یا نه؟
در بح��ث افزایش قیمت خ��ودرو طرحی برای 
س��ازماندهی در کمیس��یون مطرح و یک سری 
کارشناسی ها درحال انجام است. بحث تحقیق و 
تفحص در زمینۀ خودرو هم علی رغم بی مهری ها 
مورداستقبال نمایندگان قرارگرفت. چون دغدغه 
برخی ها بود و خود من نیز عضو کمیته تحقیق و 
تفحص هستم. یک کمیته کارشناسی هم در این 
زمینه مستقر شده  و نتایج این تحقیق و تفحص 
درسال آینده در صحن علنی قرائت خواهد شد. 
امیدواریم که این تحقیق و تفحص کمک کند تا 

معضلات این حوزه حل شود.
برای واحدهای صنعتی استان به دنبال یک سری 
وضع قوانین و دس��تورات تسهیل کننده هستیم 
و اقداماتی در گمرگ انجام ش��ده اس��ت و یک 
سری مشکلات حل شده و برخی مشکلات هم 

همچنان وجود دارد.
آی�ا در انتخاب�ات آین�ده کاندیدا  �

خواهید ش�د؟ برخی می گویند شما 
قصد رفتن به کش�ور سوئد را دارید 
و خواهر ش�ما نیز آنجاس�ت. برخی 
هم می گویند شما درتهران کاندیدا 

خواهید شد. آیا درست است ؟
درانتخاب��ات آینده قطعا نامزد خواهم ش��د؛  به 
قزوین، م��ردم قزوین و زادگاه��م علاقه دارم و 
قلبم برای قزوین می تپد و دوست دارم در قزوین 
خدمت کنم. نمی دانم رفتن من به س��وئد را از 
کج��ا درآورده اند؟! یکی از خواهران من درکانادا 

است و دلیل ندارد که اگر او رفته من هم بروم.
ثبت ن��ام از ته��ران را تکذی��ب نمی کنم. برخی 
دوس��تان می گوین��د چون س��طح پیگیری ها و 
فعالیت های ش��ما ملی اس��ت، بیایی��د از حوزۀ 
ته��ران وارد کارزار انتخاب��ات ش��وید. در نهایت 
تصمیم گیری من بس��تگی به مردم و استقبال 

آن ها دارد.
علت مخالفت ش�ما با وزیر جوان  �

ارتباط�ات و فن�اوری چیس�ت؟ آیا 
علت آن شخصی است یا سیاسی؟

اگر انس��ان در س��طح ملی بخواهد، مش��کلات 
ش��خصی خود را دنبال کند بای��د خیلی کوتاه 
قد باش��د. من خود قب��ل از نمایندگی کارمند 
این وزارتخانه بودم و با مشکلات این حوزه آشنا 
هستم. در نتیجه، یک سری اشکلاتی را دیده ام 
و برای حل آن هم تذکرات و پیگیری های فنی 
و تخصصی دارم تا مش��کل رفع ش��ود. از طرف 

دیگر، خود من طرف دار و حامی مدیریت جوانان 
و بان��وان  هس��تم؛ اما این دلیلی نمی ش��ود که 
منافع ملی را نادی��ده بگیرم. بنابراین نقدم فنی 

و تخصصی است.
یک�ی ازطرح ه�ای ش�ما ازدواج  �

دختران بدون اذن پدر بود. هر چند 
این طرح به سرانجام نرسید. چرا این 

طرح را ارائه دادید؟
قانون فعلی از نظر ما ساختارش مشکل داشت؛ 
قانون می گوید ازدواج دختر با هر س��نی باید با 
اذن پدر یا جد پدری باش��د. اما اگرشخصی پدر 
و م��ادرش از هم طلاق گرفته باش��ند یا پدری 
در زندان باش��د یا خارج ازکشور، در هر صورت 
دختر بای��د با ش��کایت از دادگاه مجوز دریافت 
کند و ش��روع ازدواج با صدور رأی دادگاه از نظر 
من به کرامت زن لطمه می زند و صورت خوشی 
ندارد که دختر در ابتدای آش��نایی با شوهرش 
برای ازداوج روانه دادگاه ش��ود. این با کرامت و 
جای��گاه زن همخوانی ن��دارد. از نظر فقهی هم 
اکث��ر فقها می گویند اگر دختر رش��یده باش��د، 
برای ازدواج احتیاج ب��ه اذن پدرندارد. حالا اگر 
به فرض دختری با 40 س��ال س��ن و تحصیلات 
دکتری باش��د، باز هم نمی توان��د بدون اذن پدر 
ازدواج کن��د. من برای حف��ظ کرامت و جایگاه 
زن و حل مشکل س��اختاری قانون این طرح را 

پیشنهاد کردم.
شما فیش حقوقی خود را منتشر  �

کردید. اما کل دریافتی خود را اعلام 
نکردید و همین باعث به وجودآمدن 
حاش�یه های ش�د. آیا حاضرید کل 
دریافتی خود را از نظرحقوق و مزایا 
و هزین�ه دفتر هم�ه را یک جا اعلام 

کنید؟
خوب ش��د این س��ؤال را پرس��یدید. من فیش 
حقوقم را منتش��ر کردم و میزان دریافت حقوق 
م��ن از مجلس همان مبلغ 6میلیون تومان بود. 
واکنش ها برایم خیلی جالب بود. وقتی انس��ان 
می خواهد ش��فاف باش��د، هجمه ها بر روی فرد 
زیاد می ش��ود و من برای تحقق ش��فافیت این 
هجم��ه ه��ا و تحریب ها را به ج��ان می پذیرم  
ت��ا هم مردم از موضوعات آگاه ش��وند و هم این 
مسیر ش��فافیت هموار شود، بالاخره کسی باید 
هزینه را برای ش��روع بپذیرد، اما رس��انه ها می 
توانمد این مطالبه را داش��ته باشند، در مجلس 
همکارانی دارم که بازنشستۀ قوه قضائیه  هستند. 
هم حقوق بازنشس��تگی می گیرند و هم حقوق 
مجلس. یا همکار دیگری هیئت علمی دانشگاه 
ی��ا جز قضات اس��ت؛ دارد دو حق��وق می گیرد. 
کس��ی با آن ها کاری ن��دارد. اما من وقتی فیش 
حقوقم را منتشر کردم، گفتند هزینه های دیگر 
و مزایا را نگفته اس��ت. جزو افرادی هس��تم که 
کمترین حقوق را می گی��رم؛ حقوق من ماهانه 
6میلی��ون تومان اس��ت. مجلس ماهان��ه برای 
پوشش هزینه های دستمزد راننده ، اجاره  بهای 
دفت��ر ارتباطات مردمی، افرادی که در دفاتر کار 
می کنند، اجاره مسکن نمایندگان مبلغی را در 
نظر گرفته است که به حساب نمایندگان واریز 
می ش��ود. با احتس��اب  باز هم می گویم حقوق 
دریافتی من از مجلس 6 میلیون است و مبلغی 
ک��ه جهت هزینه ه��ای ذکر ش��ده نمایندگان  

دریافت می کنند 13میلیون تومان است.
ب�رای جلوگی�ری ازتوق�ف جاده  �

قزوین به الموت و کلاچای چه اقدامی 
داش�ته اید؟ آیا با ص�رف میلیاردها 

تومان هزینه باید رها شود؟
برخ��ی پروژه ها وقتی آغاز می ش��ود، مس��ؤلان 
در مراح��ل کار متوجه می ش��وند که پیوس��ت 
زیس��ت محیطی ندارد. دربارۀ این پ��روژه برای 
م��ردم توقع ایجاد ش��ده و در مراح��ل اجرا نیز 
میلیاردها تومان هزینه ش��ده است. من با آقای 
کلانتری صحب��ت کردم و به دنب��ال پیداکردن 
راهکاری هستیم تا این مشکل برطرف شود؛ نه 
موافق تخریب محیط زیست هستیم و نه توقف 
پروژه. باید راهکاری پیدا کنیم تا اعتماد عمومی 

مردم هم آسیب نبیند.
پیش�رفت پ�روژه انتق�ال آب از  �

س�د طالقان به صورت لاک پش�تی و 
به گفته اس�تاندار قزوین کمتر از 5 

درصد است. چرا؟
کندی پیش��رفت پروژه انتقال آب شرب از سد 
طالق��ان می تواند ب��ا تلاش مضاع��ف مدیریت 
استان مرتفع شود. چون این پروژه حیاتی است، 
پیگیری آن را از س��وی مدیران استانی مصرانه 
نمی بینم. اما با توجه به آمدن سرمایه گذار جدید 

امیدواریم پیشرفت این پروژه نیز شتاب گیرد.
چرا ش��ما در مورد به کارگی��ری افراد ضعیف و 
غیربومی س��کوت اختیارکرده اید؟ آیا دراستان 

نیروی توانمندی وجود ندارد؟
آیا من س��کوت اختیارکرده ام؟ من درجلس��ات 
پیگی��ر اس��تفاده از نیروهای توانمند هس��تم. 
نمی گوی��م چ��ه کس��ی را منصوب کنی��د. اما 
می گویم کس��ی را منصوب کنید که شایستگی 
داشته باشد و شایستگی افراد را هم از نظر فنی 
و تخصصی باید سازمان مربوطه خودش بررسی 
کن��د و از نظر س��لامت و پاک دس��تی هم باید 
نهادهای نظارت��ی و امنیتی نظر دهند. در مورد 
انتصاب مدیرکل ارشاد هم این اتفاق افتاد و من 
ب��ه وزیرتذک��ر دادم و از انتصاب مدیر غیربومی 

جلوگیری کردم.  
برخی ها مسئول دفتراستاندارقزوین را استاندار 

در سایه می دانند و می گویند در انتصابات استان 
ایشان نقش اصلی را دارد. نظر شما چیست؟

آقای میقانی فرد تأثیرگذاری اس��ت؛ در س��ایه 
ی��ا آفتابش را نمی دانم )خن��ده(. اما می دانم که 

تأثیرگذار است.
نظرش�ما درباره عملکرد ش�ورا و  �

شهرداراصلاح طلب قزوین چیست؟ 
چ�را در مقاب�ل به کارگی�ری فعالان 
ستادهای انتخاباتی اعضای شورا در 

شهرداری سکوت کرده اید؟
در می��ان ش��هروندان قزوینی ازعملکرد ش��ورا 
و ش��هرداری درمباح��ث فرهنگ��ی و نوآوری ها 
رضایتمن��دی دیده می ش��ود. در بحث نش��اط 
و  جش��نواره ها  برگ��زاری  ورزش،  اجتماع��ی، 
بزرگداشت ش��خصیت ها خوب کارکرده اند؛ در 
بح��ث بودجه کارهای علم��ی و عملیاتی خوبی 
صورت گرفته اس��ت. در زمینه شهر هوشمند و 
خلاق نیز کارهایی انجام شده است. در مجموع 
نظرم دربارۀ ارزیابی عملکرد مجموعۀ شهرداری 
مثبت اس��ت؛ اما مس��لما ضعف هایی هم دیده 

می شود که حتما برطرف خواهد شد.
معتق��دم به کارگیری نیرو در ش��هرداری قزوین 
می توان��د از طریق فراخوان نی��ز صورت گیرد. 
اگر به کارگی��ری نیروها با فراخوان صورت گیرد 

اعتماد عمومی بیشتر و بهتر جلب خواهد شد.
چرا درمقابل اعمال نفوذ وتخلفات  �

و لابی گری ه�ای هم�کاران خود در 
استان موضع نمی گیرید؟

متأسفانه، در جدال لابی گری و شایسته سالاری 
لابی گری قوی تر است. من تلاش خود را می کنم 
و تذکر ه��م می دهم و اعتقاد دارم باید ازحقوق 
مردم دفاع کنم؛ اما خواسته من در برخی جاها 

محقق نمی شود.
و  � سیاس�ی  فع�الان  برخ�ی 

ش�خصیت های حزب�ی نماین�دگان 
اس�تان را در ح�د و ان�دازه اس�تان 
نمی دانند و عملکرد آن ها را ضعیف 

ارزیابی می کنند. نظر شما چیست؟
اینکه افراد بنش��ینند و بگوین��د فلانی ضعیف 
اس��ت و فلانی قوی، بدون ارائۀ مصداق س��خن 
درستی نیست. این افراد باید بگویند نمایندگان 
ادوار گذشته چه کار خارق العاده ای کرده اند که 
ما نداش��تیم. اگر از نظر کیفیت و کمیت تذکر 
و س��ؤال و نطق باش��د، من حاض��رم آمار بدهم 
و آن ه��ا  نیز آمار بدهن��د. فکر می کنم وقتی به 
زمان انتخابات نزدیک می شویم برخی ها بدشان 
نمی آید  نابه سامانی وضع و حال اقتصادی را به 
کار نمایندگان گره بزنند و بگویند فلانی ضعیف 

است، بهمانی ضعیف است و... . 
من خود از انتقاد استقبال می کنم؛ از کسانی که 
می گویند عملکرد من ضعیف اس��ت می خواهم 
ک��ه با معیار و ش��اخص مش��خص عملکرد مرا 

ارزیابی کنند.
مخالف فیلترکردن تلگرام هستید؛  �

برای جلوگیری ازآسیب های اجتماعی 
و فرهنگی که از سوی تلگرام و فضای 
مجازی نسل جوان را هدف گرفته چه 

باید کرد؟ آیا باید این فضا رها شود؟
م��ا درمقاطع مختلف انقلاب با پدیده هایی مانند 
ویدئو، ماهواره و... روبه رو بوده ایم؛ برخورد سلبی 
با ای��ن پدیده ها ج��واب نداده اس��ت. من کلا با 
پاک کردن صورت مس��ئله مخالف��م. باید با یک 
معضل فرهنگ��ی مواجهۀ فرهنگی صورت گیرد. 
برخ��ی افراد ادعا دارند که فیلترینگ هوش��مند 
داریم. بسیار خب! اگر کسی فیلترینگ هوشمند 
داشته باشد، احتیاجی به فیلترکردن همه محتوا 
و پیام ها ن��دارد. آنچه را که مخالف منافع ملی و 
مخالف اعتقادات مردم است، فیلترکنند؛ اما اینکه 
هیچ جایگزینی برای آن در نظر نگیریم و سیاست 
گذاری دقیقی اعمال نکنیم، و یک پیام رس��ان را 
فیلترکنیم، کار مناسبی نیست و همین حرکت 
باعث می ش��ود تا افراد با فیلترش��کن ها به سراغ  
فضای مجازی بروند و این نه تنها مشکلی را حل 
نخواهد کرد که معضلات بیشتری را در پی خواهد 

داشت.
نظر ش�ما درباره انتص�اب آیت الله  �

رئیس�ی ب�ه ریاس�ت ق�وه قضائی�ه 
چیست؟

قطع��ا وقتی مقام معظم رهبری این تش��خیص 
را داده اند و ایش��ان را برای این جایگاه مناس��ب  
دانسته اند، باید ازاین انتصاب دفاع کرد. امیدوارم 
حضورایشان دراین منصب به اعتلای قوۀ قضائیه 

و مباره با فساد کمک کند.
وضعیت خانواده شما چگونه است  �

و برادران شما به چه کاری مشغولند؟
سه برادردارم؛ یکی از آن ها دانشجوست؛ دیگری 
ش��غل آزاد دارد و برادر دیگرم در دفترم مشغول 
است و کارهای مرا دنبال می کند و هرسه هم  کار 

دولتی ندارند و حتی بیمه هم نیستند!
دلیل موافقت شما با استانی شدن  �

انتخابات مجلس چیست؟
وزنه تصویب قوانین منطقه ای در قیاس با قوانین 
ملی در مجلس سنگین تر است؛ چون نمایندگان 
رأی خ��ود را از منطق��ه می گیرند، س��عی دارند 
بیشتر وقت خود را معطوف حل مشکلات منطقۀ 
خود کنند و از نسبت به مطالبات ملی بی تفاوت 
می شوند. این عاملی است که توازن وضع قوانین 

را به هم می زند.  

دلیل دوم این اس��ت که استانی ش��دن انتخابات 
موجب تقویت جایگاه احزاب می ش��ود. در حال 
حاضر، افرادی در فراکس��یون مس��تقلین وجود 
دارند که با رأی اصول گرایان یا اصلاح طلبان وارد 
مجلس ش��ده اند؛ اما به حزب یا جریان سیاسی 
حامی خود وفادار نماندند. انتخابات استانی سبب 

می شود نقش احزاب بیشتر و پررنگ تر شود.
دلیل سوم این اس��ت که استانی شدن انتخابات 
هزینه های انتخابات را کاهش می دهد؛ چون در 
این طرح دوره دوم موضوعیت ندارد و نمایندگان 

در دور اول به مجلس راه پیدا می کنند.
شما یکی ازطرفداران مدیریت زنان  �

هستید؛ آیا از عملکرد مدیران زن در 
استان قزوین راضی هستید؟

هر جا که از مدیریت زنان سخن گفتم با تأکید بر 
شایستگی بوده است؛ صرفا جنسیت نباید باعث 
شود تا شخصی س��کان دار یا مدیر شود. کارنامۀ 
مدیریت زنان در استان قابل دفاع بوده و بازخوردها 

نشان  از وجود رضایت مندی نسبی دارد.
شما درانتخابات ریاست جمهوری  �

به روحانی رای دادید. آیا از رأی خود 
پشیمان هستید؟  

خیر.
آیا نسبت به عملکرد دولت انتقاد  �

ندارید؟
ب��ا درنظرگرفتن تفاوت آش��کار نق��د و تخریب 

انتقاداتی به عملکرد دولت دارم.
انتخابات آین�ده مجلس را چگونه  �

پیش بینی می کنید؟
در حال حاضر نمی توان انتخابات س��ال آینده را 
پیش بینی کرد؛ س��ال 98 آبستن حوادث است؛ 
من نمی توانم انتخابات آینده مجلس را پیش بینی 
کنم. نه من، نه هیچ ک��س دیگر. چرا که فضای 
سیاسی تقریبا تا یک هفته مانده به روز رأی گیری 

پیش بینی ناپذیر است.
با شنیدن این کلمات اولین جمله   �

ی�ا عبارتی را که به نظرت�ان می آید، 
بفرمایید؟

امام خمینی )ره(: بزرگ مرد
مقام معظم رهبری: اندیشمند

دکتر روحانی: چرخش
مرحوم هاشمی رفسنجانی: مرد سازندگی
دکتر احمدی نژاد: ویرا نگر )ساختارشکن(

سیدمحمد خاتمی: رئیس جمهور
میرحسین موسوی: نخست وزیر امام )ره(

آیت الله سیدموسی زرآبادی: عالم فرزانه
علی لاریجانی: سیاست مدار

علی مطهری: شجاع
آیت الله رئیسی: آستان قدس رضوی

سردار سلیمانی: دلاور
عارف: مؤدب ترین سیاست مدار

آیت الله عابدینی: پدر معنوی استان
آیت الله باریک بین: روحشان شاد

شیخ قدرت الله علیخانی: سیاست مدارکهنه  کار
س��یدناصر قوامی: رئیس ش��ورای اصلاح طلبان 

استان
آیت الله اسلامی: نماینده خبرگان

آیت الله تاکندی: روحانی دوست  داشتنی
سالارقاس��می: مدیرکل آموزش و پرورش استان 

البرز
آیت الله تلخابی: مجتهد جوان
محمد علیخانی: حامی جوانان

مهندس زاهدی: استاندار با تجربه
سیدمرتضی حسینی: پدر دوستم

لطف الله سیاهکلی: مدیر صدا و سیما
خانم محمدبیگی: مادر سه فرزند

داود محمدی: همکار
بهمن طاهرخانی: نماینده تاکستان

روح الله بابایی صالح: انقلاب
رجب رحمانی: نماینده اسبق تاکستان

روح الله عباسپور: نماینده سابق بویین زهرا
سردار شاهرخی: اخلاق مدار

برجام: خارج شدن از ذیل فصل 7 سازمان ملل
قزوین: قلب تپنده

الموت: زیبایی منحصربه فرد
مهم ترین مشکل قزوین: سیاست زدگی

لیست امید: مظلوم
بسیج: لشکر مخلص خدا

مجلس دهم: تلاش گر
مصدق: ماندگار در تاریخ ایران

آخرین کتابی که خواندید: چگونه دموکراسی ها 
می میرند

دکتر صفری شهردار قزوین: انسان محور
شهیدمدافع حرم محمد رضایی: جان بر کف

بهترین دوران : جوانی
شورای نگهبان: ارکان نظام

علی اکبر صالحی: افتخار قزوین
سیدمحمد ابوترابی : گره گشا

سیدعلی اکبر ابوترابی: سرورآزادگان
لابی: متنفرم

به خودتان چه نمره ای می دهید: نمره را باید مردم 
بدهند

گام دوم انقلاب: جوان گرایی
در پای�ان اگرصحبت خاصی دارید  �

بفرمایید؟
نه؛ همه س��ئوالات را پرس��یدید. از شما و مردم 

سپاسگزارم.
از همکار عزیزمان آقای  �

سیدمحمدحسین زرآبادی بابت 
هماهنگی این مصاحبه سپاگزاریم.

        سیده  حمیده زرآبادی درگفتگوی اختصاصی با هفته  نامه نسیم قزوین:

درجدال لابی گری وشـایسته  سالاری لابی گری برنده است

سیاسی چالش برانگیز واهمه ندارد. نقدهای غیرمنصفانه و هجوهای برخی 
اصلاح طلبان راننده  ش�ده هم او را عصبانی نمی کند. او گرچه زن اس�ت اما 
روس�تاگردی های زیادی هم دارد. دیداراو با سیدمحمد خاتمی وحمایت از 
نرگس محمدی ازحاش�یه های پررنگ  تر از متن اوست. ایشان با صبوری و 
لبخند با ما به گفتگو نشس�ت. چالشی ترین سؤالات را پرسیدیم واوازکنار 

برخی  ازاین سؤالات با گفتن بله وخیرگذشت.

جذب نیرودرشهرداری قزوین باید از طریق فراخوان صورت گیرد �
اگردرسوء مدیریت ها دخیل باشم ازمردم عذرخواهی می کنم �
نظراتم ثابت می کند که من مستقل هستم یا وابسته �

رسیده اند که این افراد شایسته نبودند
من فقط می توانم تذکر دهم و کار اجرایی دست من نیست �
متأسفانه، در جدال لابی گری و شایسته سالاری لابی گری برنده است. �
اگر بهFATF نپیوندیم، ممکن است به انزوای بین المللی ایران بینجامد. تحریم ها خیلی ناجوانمردانه است و اگر  �

این طرح تصویب نشود کشور ما به خودانزوایی در روابط بین الملل دچار می شود.
طرح ازدواج دختران بدون اذن پدر را من پیشنهاد دادم؛ این طرح درکمیسیون قضایی رد شد اما تقاضا دادم که  �

علت رد این طرح بررسی شود و به دنبال آوردن آن به صحن هستم.
درانتخابات آینده قطعا نامزد خواهم شد؛  به قزوین، مردم قزوین و زادگاهم علاقه دارم و قلبم برای قزوین می تپد  �

و دوست دارم در قزوین خدمت کنم.
ثبت نام از تهران را تکذیب نمی کنم. برخی دوس�تان می گویند چون سطح پیگیری ها و فعالیت های شما ملی  �

اس�ت، بیایید از حوزۀ تهران وارد کارزار انتخابات ش�وید. در نهایت تصمیم گیری من بستگی به مردم و استقبال 
آن ها دارد.

اگر انسان در سطح ملی بخواهد مشکلات شخصی خود را دنبال کند، باید خیلی کوتاه قد باشد. �
نمی دانم رفتن من به سوئد را از کجا درآورده اند؟! یکی از خواهران من درکانادا است و دلیل ندارد که اگر او رفته  �

من هم بروم.
جزو افرادی هس�تم که کمترین حقوق در مجلس را می گیرم؛ حقوق من ماهانه 6میلیون تومان است. مجلس  �

ماهانه برای پوش�ش هزینه های دستمزد راننده و اجاره بهای مس�کن،دفتر ارتباطات مردمی، افرادی که در دفتر 
مشغول کار هستند و...مبلغی را در نظر گرفته است و جمع آن می شود13 میلیون تومان که به حساب نمایندگان 

واریز می شود 
کندی پیشرفت پروژه انتقال آب شرب از سد طالقان می تواند با تلاش مضاعف مدیریت استان مرتفع شود. �
در مورد انتصاب مدیرکل ارشاد به وزیر تذکر دادم و از انتصاب مدیر غیربومی جلوگیری کردم. �
آقای میقانی فرد تأثیرگذاری است؛ اما در سایه یا آفتابش را من نمی دانم )خنده( اما می دانم که تأثیرگذار است. �
معتقدم به کارگیری نیرو در شهرداری قزوین می تواند از طریق فراخوان صورت گیرد. �
از انتقاد اس�تقبال می کنم؛ از کس�انی که می گویند عملکرد من ضعیف است می خواهم که با معیار و شاخص  �

مشخص عملکرد مرا ارزیابی کنند.
سه برادر دارم؛ یکی از آن ها دانشجوست؛ دیگری شغل آزاد دارد و برادر دیگرم در دفترم مشغول است و کارهای  �

مرا دنبال می کند، هیچ کدام شغل دولتی ندارندو حتی  بیمه هم نیستند!
هر جا که از مدیریت زنان سخن گفتیم با محوریت شایستگی بوده ؛ صرفا جنسیت نباید باعث شود تا شخصی  �

سکان دار یا مدیر شود. کارنامۀ مدیریت زنان در استان قابل  دفاع و نشان دهندۀ وجود رضایت مندی نسبی است.
سال 98 آبستن حوادث است؛ من نمی توانم انتخابات آینده مجلس را پیش بینی کنم. نه من، نه هیچ کس دیگر.  �

چرا که فضای سیاسی تقریبا تا یک هفته مانده به روز رأی گیری پیش بینی ناپذیر است.
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بهمن عسگری،کاندیدای بهترین ورزشکارسال 9۷
س��ایت ورزشی ورزش 3 ، یکی از معتبرترین سایت های ورزشی  کشور با انجام 

نظرسنجی به دنبال انتخاب بهترین ورزشکار سال 97 است 
  این سایت دربین 10 کاندیدای برتراین نظرسنجی، نام بهمن عسگری قهرمان 
بدون شکس��ت کاراته کشورمان درس��ال 97 در کنار قهرمانان دیگری از جمله 
سهراب مرادی)وزنه برداری(،  شاهین ایزدیار)پاراشنا(، سعید ملایی)جودو(، سارا 

خادم الشریعه)شطرنج( و حسن یزدانی)کشتی( مشاهده می شود.
این ملی پوشان در سال 97 توانست هم درمیدان آسیایی و هم جهانی با شکست 

تمامی حریفانش طلایی شود.  عسگری در بازی های آسیایی 2018 یکی ازطلایی های ایران لقب گرفت. او چندی بعد هم 
درمس��ابقات جهانی مادرید با درخش��ش فوق العاده   اش توانست سومین طلای جهانی خود را ثبت کند تا ازاین نظر یکی از 

پرافتخارترین کاراته کاهای تاریخ لقب بگیرد.
علاقه مندان به شرکت دراین نظرسنجی می توانند با مراجعه به سایت ورزشی ورزش 3 به کاندیدای مورد علاقه خود رای دهند.

پیروزی تیم بسکتبال شهرداری قزوین در دیدار 
نخست فینال لیگ دسته اول

تیم بس��کتبال  شورا و شهرداری قزوین دیدار نخست فینال لیگ دسته اول 
باشگاه های کشور را با برتری 64 بر 53 مقابل کوچین آمل پشت سر گذاشت.

به گزارش ایرنا : این دیدار که عصر پنجشنبه در سالن ورزشی شهید سرلشگر 
بابایی قزوین برگزار ش��د در کوارتر نخس��ت این دیدار با حس��اب 16 بر 16 
مس��اوی به پایان رس��ید ، اما کوارترهای بعدی این دیدار با پیروزی نماینده 

قزوین همراه بود.
دیدار دوم بین این 2 تیم  نیز عصر فردا جمعه  برگزار می شود و اگر نماینده قزوین در این دیدار به برتری دست پیدا 

کند، به عنوان قهرمانی لیگ دسته اول بسکتبال باشگاه های کشور خواهد رسید.
تیم بس��کتبال ش��ورا و شهرداری قزوین پیش از این جواز صعود به رقابت های فصل آینده لیگ برتر باشگاه های کشور 

را کسب کرده بود

روی خط خبر

دستگیرشدگان چهارشنبه سوری 
تا پایان تعطیلات میهمان ما 

خواهند بود
س��ردارمهدی محم��ودی فرمانده انتظامی اس��تان 
قزوین درجمع خبرنگاران رس��انه ها با تقدیرازتلاش 
خبرن��گاران درعرصه اطلاع رس��انی اظهارداش��ت: 
امیدوارم با کمک رسانه ها مردم را درجریان فعالیت ها 
وخدمات پلیس قراردهیم وبا تنظیم برنامه های خود 

ایام کم خطروکم حادثه ای داشته باشیم.
س��ردارمحمودی یادآورشد: با افزایش کشفیات مواد 
محترقه خطرناک تع��داد 29 نفر از متخلفان دراین 
رابط��ه دستگیرش��دند که این افراد وکس��انی که با 
ترقه بازی آرامش و آس��ایش وجان مردم را به خطر 
بیندازند دستگیر ش��ده وتا پایان تعطیلات نوروزی 

میهمان ما درکلانتری ها خواهند بود.
فرمانده انتظامی استان قزوین یاد آورشد: مهمترین 
اولویت ما درس��ال آینده تحق��ق مطالبات امنیتی، 
انتظامی وپیشگیری ازوقوع تخلف وجرایم است باید 
عملیات پلیس با امر پیش��گیری کاه��ش یابد تا به 

تشکیل پرونده دردستگاه قضا منجرنشود.
اقدامات پلیس راه قزوین نمونه است

وی گفت: پلیس راه درکاهش س��وانح بس��یارموفق 
عمل کرده و با بیش از 6675 کیلومتر راه مواصلاتی 
در استان ش��اهد عبور بسیار بالای خودروها در این 
استان هستیم که کسب این موفقیت ارزشمند است 
وازابتدای س��ال جاری تاکنون تعداد سوانح جاده ای 
25 درصد افزایش داشته اما درسوانح جراحتی شش 

درصد و فوتی 8 درصد کاهش داشتیم.
آغاز طرح نوروزی در25 اسفند ماه

وی افزود: طرح نوروزی دراس��تان همزمان با سراسر 
کشوراز25 اس��فند ماه لغایت 17 فروردین ماه سال 
آینده اجرا می شود که دراین طرح دستگاه های امداد 
ونج��ات جمعیت ه��لال احمر، آتش نش��انی، مرکز 
فوریت های پزشکی، راهداری وحمل و نقل جاده ای 
و پلی��س راه و نیروه��ای ام��دادی بخش خصوصی 

شرکت دارند.
ارجاع 8280 پرونده به مشاور

س��ردارمحمودی گفت: با راه اندازی واحد مددکاری 
اجتماع��ی داری��م رویک��رد م��ا این اس��ت که قبل 
ازتشکیل پرونده درمحاکم قضائی با مشاوره بتوانیم 
بخشی از آن را کاهش دهیم که در این راستا امسال 
تعداد 8280 پرونده در کلانتری ها به مش��اور ارجاع 
داده ش��ده اس��ت واز مجموع پرونده های یادش��ده 
تعداد 5806 مورد مش��اوره داده ش��ده و 81 درصد 

به مصالحه منجر شده است.

تلنگر
 سرنشینان خودروی سواری که برای گرفتن انتقام 
ازمرد مغازه داردرشهرمحمدیه، او را با سلاح جنگی 
به رگباربس��تند بودند، درعملی��ات تعقیب وگریز 

پلیسی شناسایی ودستگیرشدند.
 شهروندان محمدیه که برای خرید عید درخیابانهای 
شهرتردد می کردند هیچگاه گمان نمی کردند که 
درجای عمومی و پر تردد شاهد یک جنایت خونین 
باشند؛ جنایتی که ریشه دریک کینه قدیمی داشت.

ساعت 20 وهفت دقیقه هیجدهم اسفند ماه سال 
جاری ب��ود که صدای تیراندازی مهیب، س��کوت 
شبانگاهی چهارراه معلم شهرمحمدیه را شکست. 
مردم وقتی متوجه این صدا شدند بی درنگ پلیس 
را درجریان گذاشتند. آنها درتماس با مرکز فوریت 
ه��ای پلیس��ی 110 اعلام کردند که ش��اهد قتل 
صاحب یک مغازه بوده اند که با تیراندازی ازسوی 
سرنشینان یک خودروی س��واری به طرزفجیعی 

ازپای درآمده است.

تماس ش��هروندان، به سرعت ماموران پلیس را به 
صحنه جنایت کش��اند و پیگیری موض��وع برای 
ردیابی، شناس��ایی ودستگیری عوامل این جنایت 

هولناک آغازشد.
این اقدام پلیس��ی، عملیات چند س��اعته ای را به 
دنبال داشت که درنهایت ماموران پلیس توانستند 
عوامل این جنایت را درتاکستان آن هم پس ازیک 

تعقیب وگریزنفسگیربه دام بیندازند.
جانشین فرمانده انتظامی استان ساعتی پس ازاین 
جنایت با اعلام دستگیری دومتهم این پرونده، گفت: 
عوامل این جنایت که درتحقیقات اولیه پلیس معلوم 

شد ازبستگان مقتول هستند، با طراحی یک نقشه و 
برای انتقام ازمقتول پس از آنکه یک اسلحه جنگی 
به دست می آورند به منظوراجرای قتل، سواربر یک 
دستگاه خودروی مگان شده وبه محل کارمقتول که 
یک باب مغازه مابین چهارراه بخشداری و چهارراه 

معلم شهرمحمدیه بود، می روند.
س��رهنگ حاجیان افزود : این دونفر مقتول  را به 
رگباربس��ته وپ��س از اقدام به تیران��دازی وحضور 
ماموران درمحل حادثه با خودروازشهرفرارمی کنند.

وی اضافه کرد: با اجرای طرح مهاروکنترل مبادی 
ورودی وخروج��ی محورهای مواصلاتی اس��تان، 

خ��ودروی متهمان ف��راری درج��اده »آغچه کند 
تاکس��تان توس��ط ماموران پلیس این شهرستان 
ردیاب��ی ش��د و پ��س ازعملیات نفس��گیرتعقیب 
وگریزیک س��اعته، ماموران موفق ش��دند عوامل 
ارتکاب این جنایت را متوقف ک��رده واین دونفررا 

دستگیرکنند.
این مسئول پلیس ادامه داد: دربازرسی ازخودروی 
متهمان ف��راری یک قبضه س��لاح جنگی که در 
جریان این جنایت به کاررفته بود به همراه 2 عدد 
خشاب کشف شد و متهمان برای انجام تحقیقات 

پلیسی به پلیس آگاهی منتقل شدند.
حاجیان همچنین خاطرنش��ان کرد: درتحقیقات 
اولیه توس��ط کارآگاهان جنایی مشخص شده که 
علت این تیراندازی انتقام جویی ناش��ی ازاختلاف 
خانوادگ��ی بوده اس��ت، اما تحقیق��ات کارآگاهان 
وبازجوی��ی از متهمان همچنان درخصوص زوایای 

پنهان مانده این پرونده ادامه دارد.

 پسرمعتاد، مادرسالخورده اش را با ضربات متعدد 
چاقودرشهرستان آبیک به قتل رساند.

 رس��یدگی به ای��ن پرونده ی دلخ��راش زمانی 
دردس��تورکارآگاهان جنایی پلیس آگاهی آبیک 
قرارگرفت که مرد جوانی که به ش��دت مضطرب 
بود، به کلانتری آبیک مراجعه کرد وازقتل مادرش 

خبر داد.
 ماموران کلانتری وقتی با این ادعا روبه روشدند، 
بلافاصله برای بررس��ی صحت وسقم این موضوع 

به محل اعلام ش��ده توس��ط مرد جوان که یک 
خانه مسکونی بود، اعزام شدند. آنان دریکی ازاتاق 
ه��ا ودرکنارتخت خواب با جس��د بی جان وغرق 
درخون پیرزنی حدودا 80 ساله مواجه شدند که 
ازناحیه گردن مورد اصاب��ت چاقو قرارگرفته وبه 

طرز فجیعی به قتل رسیده بود. 
این پرونده جنایی درحالی دردایره مبارزه با جرایم 
جنایی پلیس آگاهی آبیک به جریان افتاده بود که 
پسر 37 ساله مقتول که به نظرمی رسید به مواد 

افیونی معتاد است ودر وضعیت روحی نامناسب 
قرارداشت، به عنوان اولین مظنون درارتکاب این 
جنایت مورد ش��ک کارآگاهان جنایی قرارگرفت 
وبازجویی ه��ای کارآگاهان ازوی، ش��ک آنان را 
نس��بت به دست داشتن وی درقتل مادربه یقین 

تبدیل کرد. 
دادس��تان عموم��ی و انقلاب آبیک ب��ا تایید این 

خبرب��ه »ایلنا«گف��ت: وقوع این جنای��ت تلخ با 
انتشارش��ایعاتی مبنی براینکه فردی، مادرش را 
به قتل رس��انده وس��رش را بریده ودرسطل زباله 
انداخته اس��ت ویا اینکه، حتی اذعان ش��ده بود 
یک نفربا پیوستن به گروهک داعش، سرفردی را 
درآبیک بریده، همزمان شد که وقوع چنین اتفاق 

هایی را تکذیب می کنیم.
 قاضی س��عید احمدزاده افزود: فردی که مرتکب 
قتل مادرش شده، سابقه اعتیاد به موادمخدروروان 
گ��ردان را دارد ودرحال��ت پ��س ازمص��رف مواد 
مخدرقرارداش��ته وخیلی ش��رایط روحی و روانی 
نرمال ومعمولی نداشته اس��ت، اما اینکه آیا فرد 
درش��رایط دارای اختیار، مرتکب جرم ش��ده ویا 

اختیاری نداشته، درحال بررسی است.
 وی ادام��ه داد: اما آنچه مهم اس��ت، این اس��ت 

که قطعا مصرف مواد مخدرازس��وی فرد متهم به 
قتل، درزندگی وی تاثیرداشته ودرنهایت منجربه 
ارت��کاب جرم خش��ن به این ش��دت یعنی قتل 

عزیزترین فرد شخص یعنی مادرش شده است. 
قاض��ی احم��دزاده با بیان اینک��ه، ادله ای مبنی 
براینک��ه فرد درهن��گام ارتکاب ج��رم اختیاری 
نداشته، دردسترس نداریم و بررسی موضوع ادامه 
دارد وی اضافه کرد: مقتول هنگام حضورماموران 
پلیس درصحنه جنایت، کنار تختخوابی افتاده بود 
و کارد آش��پزخانه برگردنش فرورفته بود و خون 

زیادی هم اطرافش ریخته شده بود. 
وی خاطرنش��ان کرد: متهم به قتل نیزدرجریان 
بازس��ازی صحنه جرم صریحا اعتراف کرده است 
که مادرش را با ضربات چاقو به قتل رسانده است.

/ مینودر

دراثرتیراندازی مرگبار؛

مرد مغازه داری درشهرمحمدیه، قربانی کینه واختلاف شد

درجنایتی وحشتناک درآبیک ؛
پسر37 ساله معتاد، مادر80 ساله خود را 

باضربات چاقوکشت

رئیس دانش��گاه آزاد اسلامی بوئین زهرا گفت: بدون تردید در سال 98 
نیز دانشگاه آزاد اسلامی بوئین زهرا به روند شتابان توسعه خود در بخش 

های مختلف ادامه خواهد داد.
دکتر رضا ش��عبان نژاد رئیس دانش��گاه آزاد اسلامی بوئین زهرا با اشاره 
به نامگذاری امس��ال مقام معظم رهبری با عنوان »خرید کالای ایرانی« 
اظهار کرد: مقام معظم رهبری با توجه به درایت، اشرافیت و آینده نگری 
که به تمامی ارکان کش��ور دارد تمام مس��ئولان و م��ردم را به خرید و 
استفاده از کالای ایرانی دعوت کردند و خوشبختانه هم افزایی و همراهی 
بسیارخوبی در این خصوص انجام شد البته که حمایت و خرید از کالای 
ایرانی منحصر به یک دوره و یکس��ال نیس��ت بلکه این حمایت و خرید 

مستمرا در تمام سال ها ادامه خواهد داشت.
وی با اعلام اینکه یکی از بخش هایی که می توانس��ت در خرید کالای 
ایرانی به طور مس��تقیم و غیرمس��تقیم نقش آفرینی داشته باشد بخش 
علمی و دانش��گاهی کش��ور اس��ت افزود: با توجه به سیاست و رویکرد 
دانشگاه آزاد اسلامی در استفاده از کالاهای ایرانی در بخش های مختلف 
و با توجه به ابلاغ مدیریت دانشگاه استفاده از هر نوع کالای خارجی که 
دارای مش��ابه داخلی است در مجموعه دانشگاه آزاد اسلامی ممنوع شد 
و در این راستا  واحد بوئین زهرا نیز تمام ملزومات و نیازهای خود را از 

تولیدات داخلی کشور تهیه کرد.
ش��عبان نژاد خاطرنشان کرد: دانشگاه آزاد اسلامی بوئین زهرا همچنین  
در پش��تیبانی فکری و علمی و افزایش اس��تانداردها برای ارتقاء کیفیت 
کالای های ایرانی گام هایی برداشته است که به ثمر نشستن طرح های 

متعدد پژوهشی در این جهت بوده است.
این مقام مسئول با تاکید بر اینکه شرکت های دانش بنیان نقش موتور 
پیشران اقتصاد مقاومتی را بر عهده دارند گفت: دانشجویان و پژوهشگران 
دانش��گاه آزاد اس��لامی بوئین زهرا در بخش های مختلف موفقیت های 
ارزنده ای را کس��ب نموده اند که نتایج و اثرات این دس��تاوردها در سال 

های آینده بیشتر نمایان خواهد شد.
سرپرست دانش��گاه های آزاد اس��لامی واحدهای جنوب و غرب استان 
قزوین در بخش دیگری از سخنان خود توسعه و موفقیت های دانشگاه 
آزاد اسلامی بوئین زهرا را در تمامی بخش ها و حوزه ها دانست و گفت: 

تجلیل از اساتید و اعضای هیئت علمی نمونه دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
بوئی��ن زهرا، برگزاری همایش یک دقیقه ب��دون جنایت آمریکا و آیین 
بهره برداری از یادمان دو ش��هید گمنام با حضور حجت الاس��لام دکتر 
رس��تمی مدیر کل نظارت و ارزش��یابی فرهنگی دانش��گاه آزاد اسلامی، 
امضاء تفاهم نامه همکاری دانشگاه آزاد اسلامی بوئین زهرا  با شهرداری 
بوئین زهرا، برگزاری پنجمین جشن فارغ التحصیلی دانشجویان، دیدار 
و تجلیل و دلجویی هیئت رئیسه دانشگاه آزاد اسلامی واحد بویین زهرا 
از خانواده های معظم شهیدان، ثبت نام و پذیرش دانشجویان دکترا در 
دانش��گاه آزاد اسلامی بوئین زهرا برای اولین باردر رشته شیمی گرایش 
ش��یمی آلی از جمله موفقیت های دانشگاه آزاد اسلامی بوئین زهرا در 

سال 97 بوده است. 
برگزاری مراسم گرامیداشت روز دانشجو، برگزاری مسابقات چند جانبه 
کش��تی در دانشگاه آزاد اسلامی بوئین زهرا با حضور محمدرضا طالقانی 
رئیس سابق فدراسیون کشتی، برگزاری مراسم بزرگداشت وحدت حوزه 
و دانشگاه بخش دیگری از موفقیت های درخشان دانشگاه آزاد اسلامی 
بوئین زهرا در سالجاری است که شعبان نژاد با بیان آنها افزود: یکی دیگر 
از موفقیت های این واحد حضور موفق در ششمین نمایشگاه بین المللی 

نوآوری و فناوری تبریز بوده است.
وی تصریح کرد: دکتر تهرانچی ریاس��ت عالیه دانش��گاه آزاد اس��لامی 
به همراه معاونت علمی ریاس��ت جمهوری از طرح آبیاری زیرس��طحی 
هوشمند دانش��گاه آزاد اسلامی واحد بویین زهرا در ششمین نمایشگاه 

بین المللی نوآوری و فناوری تبریزبازدید کرد.
ش��عبان نژاد بیان داش��ت: در بازدی��د دکتر تهرانچی از غرفه دانش��گاه 
آزاد اس��لامی بوئین زهرا از طرح آبیاری زیرس��طحی هوش��مند که می 
تواند راهکار مناس��بی در جهت رفع بحران آب در کش��ور باشد، پس از 
توضیحاتی که دکتر مهدی محرم پور مجری طرح ارائه داد، ریاست عالیه 
دانشگاه آزاد اسلامی از روند طراحی و تولید این محصول در دانشگاه آزاد 

اسلامی واحد بوئین زهرا استقبال کرد. 
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی بوئین زهرا خاطرنشان کرد: بدون تردید در 
سال 98 نیز دانشگاه آزاد اسلامی بوئین زهرا به روند شتابان توسعه خود 

در بخش های مختلف ادامه خواهد داد.

شعبان نژاد رئیس دانشگاه آزاد اسلامی بوئین زهرا: 

دانشگاه آزاد اسلامی بوئین زهرا در سال 97 موفقیت های درخشانی را 
درعرصه های مختلف کسب کرد
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رشد 100درصدی واگذاری زمین
 به سرمایه گذاران 

 مهندس خانپورمدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان قزوین گفت: رشد دو 
برابري واگذاري زمین به متقاضیان سرمایه گذاري و احداث واحدهاي تولیدي، صنعتي 
و خدماتي در شهرکها و نواحي صنعتي نشان ازرونق تولید و اشتیاق بخش خصوصي 

براي سرمایه گذاري است.
وي گفت: بیش از 120 صنعتگردرش��هرکها و نواحي صنعتي استان سرمایه گذاري  
کرده اند که بیشترین میزان فعالیت متقاضیان سرمایه گذاري درحوزه فلزي، شیمیایي، 
غذایي و برق بوده است که درشهرکهاي صنعتي لیا، کاسپین وخرمدشت به ترتیب 

میزان بیشترین جذب سرمایه داشته اند.
این مس��ئول درپایان از کس��ب رتبه برتراس��تان درخصوص جذب س��رمایه گذاري 

درشهرکها و نواحي صنعتي درسال جاري درکشورخبرداد.
گفتني است درحال حاضریک هزار و 435 قرارداد با متقاضیان سرمایه گذاري درشهرکها ونواحي صنعتي استان منعقد شده که ازاین 
تعداد 876 واحد با سرمایه گذاري 23 هزار و 700 میلیارد ریال به بهره برداري رسیده که زمینه اشتغال پایدار 25 هزار و 900 نفر را 

فراهم کرده است.

سرانه مصرف آب در قزوین، ۳4 لیتر بالاتر
 ازمیانگین کشوری

داراب بیرنوندی مدیرعامل ش��رکت آب و فاضلاب شهری استان گفت: میانگین 
مصرف آب در کش��ورروزانه برای هر نفر 150 لیتر اس��ت که این رقم در استان 
قزوین، به 184 لیتر می رسد. با توجه به خانه تکانی مردم در روز های پایانی سال، 
ازآنان خواست در مصرف آب صرفه جویی کنند تا شبکه دچار افت فشار و قطعی 
آب نشود.آب شرب شهری درحال حاضر از 177 حلقه چاه استخراج می شود که با 

توجه به محدودیت این منابع، رعایت الگوی مصرف ضروری است. 
بیرنوندی استفاده از چاه های بیدستان وانتقال آن به قزوین را برنامه میان مدت 
برای تامین آب عنوان کردوافزود: از مجموع خط انتقال 30 کیلومتری، 18 کیلومتر 

)53 درصد( به پایان رسیده، همچنین ایستگاه پمپاژ وحفروتجهیز 20 حلقه چاه با برداشت 600 تا 800 لیتر در ثانیه ساخته 
می شود که تا سال 1405 و ورود آب سد طالقان به مدار آب شرب استان، پاسخگوی نیاز مردم استان خواهد بود.

دریکی ازروزهای اس��فند ماه عجله داش��تیم و قرار بود به اتفاق مدیرمسئول 
به جلس��ه ای برویم ، چون نهارنخورده بودیم ، برای رفع گرسنگی به اغذیه 
فروش��ی کاج  واقع درخیابان نادری، درب کوشک رفتیم ، رسید فیش های 
دس��تگاه خود پردازچسپیده به دیوارمغازه نظرم را جلب کرد وبا دقت به این 

رسید ها،علت را جویا شدم .
ببخشید جناب این فیش ها چیست ؟ این فیش ها مبلغ کمک افرادی است 
که برای س��یر کردن افراد فقیروگرس��نه به ما می دهند وما به افراد نیازمند 

که پول نداشته باشند ساندویج می دهیم .
همین موضوع باعث شد که ما به سادگی ازکناراین سفره  سخاوت ومهربانی 

نگذریم وبا اوبه گفتگونشستیم .
خودتان را معرفی می کنید ؟ 

مهدی محمدی هس��تیم متصدی اغذیه فروش��ی کاج، این مغازه 40 س��ال 
سابقه فعالیت دارد وبنیان گذاراینجا نیز حاج عباس آقای بابایی بودند.

ازکی وچگونه دیوارمهربانی را راه اندازی کردید ؟ حدود 3 ماه اس��ت که به 
تقلید ازعکسی که در یک سایت منشرشده بود دقیقا یادم نیست کدام سایت 
بود اماخدا خیرش بدهد باعث شد ما هم درمغازه خودمان این کار را بکنیم . 
ساندویج های ما ارزان است وفقرا وگرسنگان خیلی به من مراجعه می کنند 

وپول ندارند، ما یک بنری نوش��تیم ودیوارمهربانی ایجادکردیم و مش��تریان 
بخاط��ر اعتم��ادی که به م��ا و مغازه داشتنداس��تقبال کردن��د والحمدلله با 

مشارکت خوب گرسنه ها سیرمی شوند.
 روالش چگونه اس��ت ؟ وقتی مش��تریان می آیندغذا میخورند اگر دوس��ت 
داش��ته باشند مبلغی را کارت می کشند ورس��یدش را به دیوارمهربانی می 
چس��بانند وما با آن پول غذا دراختیارافراد نیازمند قرارمی دهیم و فیش ها 

خط میخورد.
م��ردم دردوماه دی و بهمن 875 هزار تومان ب��ه این دیوارکمک کرده اند ، 
دراسفند ماه چون مراجعات بیشتراست این مبلغ به حدود 1 میلیون تومان 

رسیده است .
اگر فقی��ری ازخونه برای اهل خانواده هم بخواهد غذا میدهید ؟ بله ، برخی 
ها هس��تند که افراد فقیررا می شناس��ند به ما معرفی می کنند ما اگرتعداد 

خانواده آنها 4 تا 5 نفرهم باشند غذا می دهیم .
ازاوخ��دا حافظی کردیم به جهت اینک��ه هنوزمهربانی دردیارما موج می زند 
این مطلب را رس��انه ای کردیم تا با مشارکت مردم می شود دردهای جامعه 

را کاهش داد. 

رئی��س هیئ��ت نظارت ب��ر پنجمی��ن دوره 
انتخابات ات��اق بازرگانی، صنای��ع، معادن و 
کش��اورزی استان قزوین نتایج انتخابات این 

دوره را اعلام کرد.
علی پرزحمت پس ازپایان رأی گیر ی اظهار 
داشت: دراین دوره ازانتخابات 480 نفرواجد 
ش��رایط رأی دادن بودند که 228 نفردررأی 
گیری ش��رکت کردند ودربخ��ش بازرگانی، 
صنع��ت، کش��اورزی ومعدن اف��راد منتخب 

خود را برگزیدند.
گروه صنعت:

1-  مجید آهنگریان با 92 رای
2-منوچهر آزادمنش با91  رای

3- مهدی عبدیان با 89 رای
4-نیما بصیری  با 83 رای

5- محمد رضا ماشااللهی با 80  رای
گروه معدن:

1-اصغر آهنی ها  با  90 رای
2- امیر عادل طاهر خانی   با 78 رای

گروه کشاورزی:
1- علیرضا کشاورز قاسمی  با 105 رای

2- مهدی جباری   با 89 رای
3- سعید حلاج یوسف زادگان با 84 رای

گروه بازرگانی:
1- مهدی بخشنده با  127 رای

2-سید علی حسینی  با  87 رای
3- حسین ساروخانی با  87 رای
4- مصطفی عادلی فر با 77 رای
5-محمد رضا فاروقی  با 74 رای

گفتن�ی اس�ت در ای�ن انتخابات 
ازلیس�ت ائتلاف فردایی نوین 11 
نفر واز لیس�ت ائتلاف اتاقی برای 
هم�ه 4 نفرتوانس�تند آراء لازم را 

بدست آورند 

خبر

درارزیابی عملکرد نیروگاه های سراسر کشور؛ نیروگاه 
شهیدرجایی عنوان نخست ارزیابی عملکرد نیروگاه 

های حرارتی کشور را کسب کرد.
درپی اعلام نتایج ارزیابی عملکرد سال 1396 نیروگاه 
های حرارتی کشور که از سوی شرکت مادر تخصصی 
تولید برق حرارتی به عمل آمد، نیروگاه شهیدرجایی 
با کس��ب بالاترین امتیاز، عنوان عالی این ارزیابی را 
به دس��ت آورد. دراین ارزیاب��ی، عملکرد نیروگاه ها 
براساس 38 شاخص عملی امتیازدهی شد که دراین 
میان، ش��رکت مدیریت تولید برق شهید رجایی با 
کس��ب بالاترین امتیاز، اول و شرکت های مدیریت 
تولید برق بیستون وشازند، به ترتیب، عناوین دوم و 

سوم را به دست آوردند.
نیروگاه شهید رجایی به دلیل رعایت استانداردهای 
تعریف ش��ده درتعمیرات وبهره ب��رداری واحدها و 
بکارگیری اصول صحیح مدیریتی، همواره در تمامی 

حوزه ها از عملکرد مطلوبی برخوردار است.
دراین گزارش آمده اس��ت؛ افزای��ش آمادگی تولید 
واحدها، کاه��ش میزان مصرف آب، افزایش مصرف 
س��وخت پاک گاز طبیعی، کاهش مصرف داخلی، 
تداوم روند توسعه در شاخص های آموزشی، کسب 
عنوان اول ارزیابی HSE در بین نیروگاه های حرارتی 
کشور، اخذ گواهی نامه سیستم مدیریت دارایی های 
فیزیکی ازس��وی نیروگاه ش��هید رجایی به عنوان 
نخستین نیروگاه در کشور، انجام به موقع تعمیرات 
مبتنی براس��تانداردهای لازم، مشارکت حداکثری 
کارکنان شرکت در برنامه های اجتماعی و فرهنگی، 
کس��ب عنوان برتردرحوزه امور فرهنگی و بسیج در 
بین نیروگاه های کشور، تولید برق پایدار و مطمئن، 
به ویژه در فصل پیک تابستان، طراحی انواع قطعات 
و تجهیزات استراتژیک و مهم واحدهای سیزده گانه و 
ساخت آن از سوی قطعه سازان داخلی و...، بخشی از 
شاخص هایی است که  نیروگاه شهید رجایی ازسال 
های گذشته تاکنون توانسته است با تکیه بر منابع 

انسانی خود، شاهد بهبود و توسعه آن ها باشد.
نیروگاه شهید رجایی علی رغم گذشت بیش از 25 
سال از فعالیت واحدهای آن، همچنان با سهم تولید 
حدود 12 میلیارد کیلووات ساعت انرژی الکتریکی، 
به عنوان یکی از نیروگاه های مطرح کشور شناخته 

می شود.

نتایج انتخابات اتاق بازرگانی استان قزوین اعلام شدمهربانی این باردرساندویج پیچیده می شود 
کسب عنوان برتر نیروگاه 

شهیدرجایی در سال 96

خبر

شهردار بوئین زهرا گفت: همزمان با هفته منابع طبیعی بیش از 5 هزار اصله 
نهال در بوستان های شهر بوئین زهرا غرس خواهند شد. 

به گزارش خبرنگار ما؛ همزمان با روز درخت کاری با حضور دکتر حس��ین 
غیاثوند ش��هردار بوئین زهرا، حسین حسینخانی سخنگوی شورای اسلامی 
ش��هر بوئین زهرا، احمد زارع رئیس اداره محیط زیس��ت شهرستان بوئین 
زهرا، مهندس کیا حیرتی رئیس اداره منابع طبیعی شهرستان بوئین زهرا و  
جمع دیگری از مسئولان شهرستان بوئین زهرا بوستان تولد در بوستان امام 
علی )ع( شهرداری بوئین زهرا به بهره برداری رسید و  چند اصله درخت در 

محوطه آرامستان جدید بوئین زهرا غرس شد.
در این مراس��م دکتر حسین غیاثوند شهردار بوئین زهرا ضمن گرامیداشت 
هفت��ه منابع طبیعی و روز درختکاری اظهار کرد: امر درختکاري و توجه به 
منابع طبیعی در دین ما مورد توجه قرار داده شده است لذا نباید روز منابع 

طبیعی  و درختکاری در یک هفته خلاصه ش��ود بلکه باید توجه به منابع و 
درخت در طول سال ادامه داشته باشد.

وی افزود: برنامه مقام معظم رهبری در هر س��ال برای غرس نهال نش��ان از 
توجه و اهتمام جدی معظم له به موضوع درختکاری و منابع طبیعی است. 
ش��هردار بوئین زهرا خاطرنشان کرد: ش��هرداری بوئین زهرا نیز در راستای 
منویات مقام معظم رهبری و در جهت توس��عه بیش��تر فضای سبز و ایجاد 
محیط سرس��بز و بانشاط برای ش��هروندان هر سال چندین هزار اصله انواع 

نهال را در سطح شهر بوئین زهرا غرس می کند.
این مقام مس��ئول  تصریح کرد: در س��الجاری نیز بیش از 5 هزار اصله نهال 
در بوستان های شهر بوئین زهرا غرس خواهند شد چرا که افزایش و توسعه 
فضای سبز و ایجاد محیط زیست مطلوب برای شهروندان در اولویت اصلی 

شهرداری بوئین زهرا قراردارد.
غیاثوند در بخش دیگری از س��خنان خود احداث و بهره برداری از بوس��تان 
تولد را ابتکاری ماندگار و پر از خیر و برکت برای شهروندان بوئین زهرا ذکر 
کرد و گفت: بوستان تولد برای اولین بار در سطح استان قزوین در بوستان 

امام علی شهرداری بوئین زهرا احداث می گردد.
وی افزود: بوستان تولد شهرداری بوئین زهرا در فاز اول در 3000متر مربع 

و با ظرفیت غرس هزار اصله نهال احداث گردیده است. 
این مقام مسئول بیان داشت: هر یک از شهروندان بوئین زهرا می توانند پس 
از تولد فرزندان خود به صورت داوطلبانه در این بوس��تان تولد یک درخت 
مثمر و یا غیر مثمر غرس کنند تا نهال غرس ش��ده همزمان با بزرگ شدن 

فرزند رشد پیدا کند.
شهردار بوئین زهرا بیان داش��ت: پس از غرس نهال توسط والدین کودکان 
ش��هرداری بوئین زهرا تابلویی را با نام همان کودک در کنار نهال نصب می 

کند تا نهال غرس شده به نام کودک ثبت شود. 
وی خاطرنشان کرد: نگه داری نهال غرس شده نیز در ابتدا به عهده والدین 
کودکان اس��ت و امیدوارم پس از رش��د فرزندان این مسئولیت از والدین به 

فرزندان انتقال پیدا می کند.
این مقام مس��ئول با یادآوری اینکه در زندگی امروزی شرایط محیط زیست 
و منابع طبیعی مناس��ب و قابل قبول نیست خاطرنشان کرد: یکی دیگر از 
اهداف ش��هرداری در احداث بوس��تان تولد فرهنگ سازی و نهادینه سازی 

توجه به طبیعت در بین خانواده ها بخصوص کودکان و نونهالان است.
غیاثوند تاکید کرد: امروز تهاجم و تخریب محیط زیس��ت منابع طبیعی به 
امری آس��ان و فراگیر تبدیل شده اس��ت اما مدیریت شهرداری بوئین زهرا 
توجه و اهتمام جدی و اعتقادی به مقوله منابع طبیعی و محیط زیست دارد 
به همین جهت تعامل بسیار خوبی بین مدیریت شهرداری بوئین زهرا و اداره 

منابع طبیعی و محیط زیست شهرستان برقراراست.
ش��هردار بوئین زهرا همچنین در مراس��م غرس چند اصله نهال در محوطه 
آرامستان بهشت رضوی بوئین زهرا خاطرنشان کرد: یکی از درخواست های 
ش��هروندان و اعضای ش��ورای اس��لامی در ادوار مختلف با توجه به تکمیل 
آرامس��تان قدیمی احداث آرامستان جدید بوده اس��ت که امیدوارم پس از 
پیگیری های مستر مراحل نهایی واگذاری 15 هکتار زمین در مرحله پایانی 

قراردارد. 
وی اف��زود: طراحی بهش��ت رضوی بوئی��ن زهرا با جانمای��ی و پیش بینی 
غسالخانه مجهز، فضا های فرهنگی، حسینیه، ساختمان معراج، حجره های 

خانوادگی، پارکینگ و ... در حال انجام است.
غیاثوند با اعلام اینکه شهرداری بوئین زهرا نگاه ویژه ای به حوزه فضای سبز 
و درختکاری دارد  تصریح کرد: در سالجاری واحد فضای سبز شهرداری در 
حوزه حفظ نگهداری و توسعه فضای سبز فعالیت های مهم و تحول آفرینی 

را انجام داده است.
وی گفت: با توجه به اینکه در مجموعه آق امام بوستان امام علی)ع(، جاده 
سلامت، آرامستان جدید و ... قرار گرفته است بنا داریم با خرید چند دستگاه 

اتوبوس موضوع جابجایی شهروندان را به این مجموعه رفع کنیم.

همزمان با روز درخت کاری  و با همت شهرداری بوئین زهرا:

بهره برداری از پارک تولد در بوستان امام علی )ع( شهرداری بوئین زهرا 
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دکتر علی صفری، ش��هردار قزوین گفت: به مناس��بت فرارسیدن چهلمین فجر پیروزی 
انقلاب اسلامی، مدیریت شهری قزوین برنامه افتتاح و کلنگ زنی پروژه های مهم خود را 
با رویکرد انسان محوری و توزیع عادلانه امکانات در تمام نواحی شهری به خصوص نواحی 

کم برخوردار، در دستور کار قرار داده است.
به گزارش اداره روابط عمومی و امور بین الملل شهرداری قزوین؛ دکتر صفری افزود: شورا 
و شهرداری قزوین در تلاش است تا با بهره برداری از پروژه های خُرد اما تأثیرگذار، اتمام 
پروژه های نیمه تمام و اجرای پروژه های انسان محور و پیاده محور، شهری بانشاط و دارای 

استاندارد های زندگی شهرشینی در شأن شهروندان فهیم قزوینی ایجاد کند.
وی خاطرنشان کرد: شهرداری قزوین 65 پروژه آماده بهره برداری و کلنگ زنی با اعتباری 
افزون بر 760 میلیارد تومان دارد که به مناسبت چهلمین سال پیروزی انقلاب اسلامی تا 

هفته شوراها به بهره برداری می رسد.
این مقام مسئول پروژه ملی سافاری پارک را یکی از مهم ترین پروژه های مجموعه مدیریت 
ش��هری قزوین بیان کرد و گفت: این پروژه با اعتبار 10 میلیارد تومان و با حضور دکتر 
کلانتری معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان محیط زیست کشور به بهره برداری رسید. 
دکتر صفری با بیان اینکه پروژه سافاری پارک یکی از جاذبه های گردشگری شهر قزوین 
خواهد ش��د که به رونق صنعت توریس��م استان و تحقق ش��عار قزوین شاداب؛ نزدیک 
ترین مقصد کمک ش��ایانی خواهد کرد، افزود: این پروژه با هدف توسعه زیرساخت های 
گردشگری بوستان باراجین، آشنایی کودکان با حیوانات و ایجاد مرکز مطالعه و تحقیق 
در خصوص حیوانات در حال انقراض در شمال شهر قزوین در حال اجرا است که سه دره 

از هفت دره آن به مرحله بهره برداری رسید.
وی پروژه کارخانه آسفالت را دیگر پروژه آماده 
بهره برداری ش��هرداری قزوی��ن اعلام کرد و 
گفت: این پروژه با اعتباری افزون بر 10 میلیارد 
تومان با حضور علیرضا آوایی، وزیر دادگستری 

به بهره برداری رسید.
شهردار قزوین تولید آسفالت با کیفیت مناسب 
و با پروانه اس��تاندارد برای پروژه های عمرانی 
ش��هرداری و کاه��ش آلودگی های زیس��ت 
محیط��ی را از اهداف اجرای پ��روژه کارخانه 

آسفالت بیان کرد.
دکتر صفری برقراری عدال��ت اجتماعی را از 
مهم ترین اهداف مجموعه مدیریت ش��هری 
دانست و گفت: تلاش شهرداری قزوین توزیع 
عادلانه امکانات برای تمام شهروندان است و 
بدی��ن منظور، چندین پ��روژه در مناطق کم 

برخوردار آماده بهره برداری دارد و همچنین افزایش بودجه این مناطق در بودجه س��ال 
1398 اعمال شده است.

وی تصریح کرد: در راستای تحقق عدالت اجتماعی، پروژه های عمرانی و فرهنگی زمین 
چمن مصنوعی ناصرآباد، خانه فرهنگ نشاط، خانه فرهنگ باران، تجهیز نواحی منفصل 
شهری به ارائه خدمات نوین، خانه فرهنگ ایثار، خانه فرهنگ آفتاب، خانه فرهنگ عارف، 
خانه فرهنگ یاس، سالن ورزشی شهید رفیعی، پارک جیبی نواب جنوبی و زمین چمن 

مصنوعی شهرداری در مناطق کم برخوردار شهر قزوین آماده بهره برداری است.
این مقام مس��ئول خاطرنشان کرد: مجموعه ورزشی شهید رفیعی نیز در ناحیه منفصل 
شهری چوبیندر با اعتبار 500 میلیون تومان با حضور آوایی، وزیر دادگستری مورد بهره 

برداري قرار گرفت.
ش��هردار قزوین با بیان اینکه پروژه مجموعه ورزشی خلیج فارس با اعتبار 650 میلیون 
تومان، در ناحیه مینودر قزوین به زودي به بهره برداری می رسد، تصریح کرد: این پروژه با 
هدف افزایش سرانه ورزش شهر، توزیع عادلانه امکانات شهری، کمک به تیم های ورزشی 

و افزایش نشاط اجتماعی برای جوانان احداث شده است.
دکتر صفری تصریح کرد: این پروژه با هدف افزایش س��رانه ورزش��ي، ترغیب جوانان به 
ورزش، غنی سازی اوقات فراغت نوجوانان و جوانان، کاهش آسیب های اجتماعی و افزایش 

نش��اط اجتماعی در ناحیه منفصل شهری 
چوبیندر احداث شد.

وی با اشاره به اینکه پل معلق یکی دیگر از 
پروژه های آماده بهره برداری اس��ت که در 
انتهای جاده س��لامت واقع شده و با هدف 
تس��هیل در رفت و آمد عابران به بوس��تان 
باراجین احداث ش��ده است، گفت: این پل 
بر روی دره مجاور بوستان باراجین احداث 

شده و از جاذبه های این منطقه است.
شهردار قزوین تأکید کرد: انسان محوری از 
نکات مهم و کلی��دی مورد توجه مجموعه 
مدیریت ش��هری قزوین است که در تلاش 
هستیم در تمام پروژه های شهرداری لحاظ 

شود.
دکتر صفری تصریح ک��رد: احداث بیش از 
10 کیلومتر مسیر دوچرخه در سطح شهر، 
ایمن سازی پیاده روی و دوچرخه سواری در شهر و ایجاده پیاده راه ها از جمله اقدامات 

شهرداری قزوین در راستای تحقق انسانی محوری در شهر است.
وی با بیان اینکه یکی از موضوعات مهم شهر قزوین، ساماندهی ترافیک و افزایش استفاده 
از حمل و نقل عمومی به منظور حفظ محیط زیست و کاهش آلودگی هوا است، تأکید 
کرد: نصب سیستم گرمایشی و سرمایشی بر روی 60 دستگاه اتوبوس، بازسازی 20 دستگاه 
اتوبوس، احداث قس��مت تعمیرگاهی و بازس��ازی واقع در توقفگاه امام علی )ع(، افتتاح 
اتوبوس مدیریت بحران، خدمات رایگان به جانبازان و معلولان، اصلاحات هندسی اطراف 
میدان نصر، نصب بیش از 600 متر مربع تابلوی جدید راهنمایی مسیر، هوشمند سازی 5 
تقاطع سطح شهر و سیستم کیپاد از جمله پروژه های آماده بهره برداری شهرداری قزوین 

در حوزه حمل و نقل و ترافیک است.
شهردار قزوین از کلنگ زنی 6 پروژه با اعتبار 538 میلیارد تومان در شهرداری قزوین خبر 
داد و گفت: پروژه احداث پل هوایی عابر پیاده بلوار شهید لشگری، دیتا سنتر)مرکز داده( 
کشوری، سالن ورزشی شرق کمربند شهید بهشتی، مجموعه ورزشی اندیشه، بارانداز ملی 
و سیتی سنتر پروژه هایی است که به مناسبت چهلمین سال انقلاب اسلامی ایران در شهر 

قزوین آغاز می شوند.
دکتر صفری گفت: بارانداز ملی با هدف کمک به پویایی اقتصاد شهری و توزیع و تأمین 

میوه، تره بار و خشکبار استان های غربی کشور با اعتبار 5 میلیارد تومان در دهه فجر آغاز 
به کار می کند.

وی تصریح کرد: اولویت مجموعه مدیریت ش��هری اتمام پروژه های نیمه تمام اس��ت تا 
بدین وسیله اسباب تسهیل در عبور و مرور وسایل نقلیه و افزایش رضایتمندی شهروندان 

مهیا شود.
این مقام مسئول خاطرنشان کرد: با اتمام پروژه هایی چون تقاطع غیرهمسطح امام رضا 
)ع(، مجموعه مدیریت ش��هری با فراغ بال و آسودگی بیش تر به انجام امور شهروندان و 

خدمات رسانی بهتر می پردازد.
دکتر صفری پروژه بازپیرایی 34 بوس��تان، توسعه سیستم آبیاری قطره ای، ایمن سازی 
بستر بازیگاه بوستان ها، احداث 19 بازیگاه در بوستان های سطح شهر و نوسازی وسایل 
بازی بوستان ها و احداث فضای سبز در چهار بوستان را از پروژه های آماده بهره برداری در 

حوزه پارک ها و فضای سبز شهر قزوین اعلام کرد.
وی خاطرنشان کرد: پیاده راه نادری، دیوار سنگی رودخانه یالیان، پیاده راه طالقانی، احداث 
پارک مجتمع میرداماد، پارک جیبی یاران، بلوار ایران و ش��بکه فیبر نوری به مناس��بت 

چهلمین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی ایران به بهره برداری می رسد.
شهردار قزوین تصریح کرد: شهرداری ها پیشانی نظام جمهوری اسلامی ایران هستند و 
خدمات و عملکرد شایسته آنان، باعث دلگرمی شهروندان و اعتماد بیش تر آنان به نظام 

خواهد شد.

رئیس شورای اسلامی شهر قزوین از برگزاری 77 جلسه صحن و 218 مصوبه 
در سال 97، خبر داد.

به گزارش روابط عمومی شورای اسلامی شهر قزوین، حکمت اله داودی رئیس 
ش��ورای ش��هر در خصوص فعالیت های شورای اسلامی ش��هر قزوین در سال 
1397، به روند ش��کل گیری جلس��ات صحن این شورا پرداخت و گفت: لوایح 
واصله شهرداری قزوین ابتدا در کمیسیون های تخصصی شورای اسلامی بررسی 

شده و پس ازتصویب در کمیسیون به صحن شورای شهر ارسال می گردد.
وی افزود: شورای اسلامی شهر قزوین در سال جاری در قالب هفت کمیسیون 
تخصصی به بررس��ی لوایح و درخواس��ت های مختلف پرداخت که نتیجه آن، 

برگزاری تعداد 77 جلسه صحن و218 مصوبه بود.
حکمت اله داودی به اقدامات شورای پنجم در حوزه معماری و شهرسازی اشاره 

کرد و ادامه داد:
بررس��ی پروژه ساماندهی و بهسازی خیابان سپه و س��بزه میدان و اجرای فاز 
اول پروژه بهسازی سبزه میدان به عنوان یکی از مهم ترین موارد این حوزه، در 

دستور کار قرار داشت.
داودی اضافه کرد: لایحه اعطای ضوابط تش��ویقی جهت رونق ساخت و ساز در 
مناطق باغ نشاط و شهرک شهید بهشتی، هادی آباد و همچنین بررسی لوایح 

درآمدی مرتبط با حوزه شهرسازی نیز از دیگر اقدامات مهم این حوزه بود.

حکمت اله داودی در ادامه فعالیت های ش��ورای اس��لامی شهر را در بخش های 
عمران، حمل و نقل و ترافیک شهر قزوین اینگونه برشمرد:

بررسی طرح پروژه دوربرگردان پل نصر و شروع عملیات اجرایی آن.  
بررسی پیشرفت فیزیکی و ریالی پروژه های در حال اجرای شهرداری  
بازدید از روند پیشرفت پروژه های در حال اجرای شهرداری با الویت تکمیل   

پروژه های نیمه تمام
اتمام پروژه پل امام رضا)ع( و افتتاح آن تا پایان سال 97  
عملیات اجرایی فاز اول کمربند س�بز شرق قزوین؛ حد فاصل میدان شورا   

تا جاده ارنجک
بهره برداری از دوربرگردان ضلع جنوب شرقی یادگار امام)ره(، تقاطع اتوبان   

با بلوار دانشگاه بین الملل و تکمیل دور برگردان های باقیمانده در سال 98
راه اندازی سه دره سافاری پارک بوستان باراجین  
عملیات اجرایی دوربرگردان پل طبعیت در جاده بوستان باراجین  

این مقام مس��ئول همچنین به اقدامات ش��ورای شهر قزوین در حوزه خدمات 
شهری پرداخت و گفت: پارلمان محلی شهر قزوین در سالی که گذشت موضوع 
تعیین تکلیف نحوه مدیریت سایت تفکیک زباله محمدآباد و اصلاح اساسنامه 
آن را در دس��تور کار قرار داد که در نهایت منتج به انعقاد جلس��ه ای در دفتر 
معاونت عمرانی اس��تانداری و صدور صورتجلسه اعاده مجتمع پردازش و دفع 

مهندسی- بهداشتی شهرداری گردید.
همچنین ساماندهی دست فروشان و عاملین سد معبر و پیشنهاد تدوین شیوه 
نامه در این خصوص نیز پیگیری شد که پس از تدوین با هماهنگی سایر مراجع، 

ساماندهی آن انجام خواهد شد.
داودی افزود: نظارت بر عملکرد س��ازمان مدیریت پس��ماند و تاکید مستمر در 
خصوص موضوعات تفکیک زباله از مبداء و آموزش شهروندی نیز از موضوعات 

مهمِ مطرح شده در صحن شورای شهر بود.
علاوه بر موارد ذکر شده، پیگیری مستمر جهت اختصاص گرمخانه بانوان انجام 
شد که در نهایت منجر به راه اندازی اولین گرمخانه اختصاصی بانوان در شهر 

قزوین گردید.
رئیس شورای اسلامی شهر قزوین حوزه ورزش و سلامت را بخش مهم دیگری 

دانست که در شورای پنجم از اهمیت بسیاری برخوردار است.
داودی گفت: پارلمان محلی در حوزه س��لامت ش��هروندان و گسترش فرهنگ 

ورزش در سال 97، اقدامات و پیگیری های زیادی انجام داده است.
وی به اقدامات شورا در این حوزه پرداخت و بیان داشت: افزایش و ایمن سازی 
مس��یرهای دوچرخه و احداث ایس��تگاه سلامت در جاده س��لامت باراجین و 
همچنین تشکیل کمیته س��لامت جهت تعیین اولویت های سلامت شهری از 

اقدامات در خور توجه شورای پنجم در این حوزه بود.
در بین اعضای ش��ورای شهر حمایت از هیئت های ورزشی از اهمیت بسزایی 
برخوردار است که در این زمینه نیز شورای شهر حمایت های خود را شامل حال 

هیئت های مذکور کرده است.
داودی در ادامه یادآور شد: پیشنهاد تشکیل تیم های ورزشی تحت حمایت شورا 
و شهرداری مطرح شد و در خصوص آن پیگیری های لازم صورت گرفت. علاوه 
بر آن تجلیل از قهرمانان ملی و فراملی ورزشی نیز از اولویت های این شورا بود.

رئیس پارلمان محلی ش��هر قزوین توجه ویژه ب��ه ورزش همگانی را از مواردی 
دانس��ت که همواره در دس��تور کار ش��ورای شهر بوده اس��ت. در همین راستا 
پیگیری ه��ای لازم صورت گرفت که منجر به افزایش ایس��تگاه های ورزش��ی 

صبحگاهی و عصرگاهی از 16 به 48 عدد رسید.
ش��رح اقدامات کمیته بانوان شورای ش��هر نیز از دیگر مواردی بود که حکمت 
اله داودی به آن اش��اره کرد گفت: این کمیته در س��ال جاری به بررسی طرح 
بوستان بانوان در جنوب شهر پرداخته و برای افتتاح مرکز اشتغالزایی بانوان خود 

سرپرست و بد سرپرست پیگیری های لازم را صورت داده است.
رئیس شورای اسلامی شهر قزوین در دوره پنجم فعالیت  در حوزه های اجتماعی 
و فرهنگی را از وظایف مهمی دانست که قانون گذار بر عهده شهرداری و شورای 

شهر گذاشته است.
وی در اینباره گفت: در س��ال 97 نصب س��ردیس های مفاخر و بزرگان ش��هر 
قزوین در بوستان مشاهیر از اقداماتی بود که مورد توجه اهالی فرهنگ و هنر و 

همچنین شهروندان قزوینی قرار گرفت.
مساعدت دو میلیارد تومانی برای فعالیت های عمرانی مساجد نیز مورد دیگری 

بود که داودی به آن اشاره کرد.
حکمت اله داودی افزود: آئین تجلیل از نام آوران فرهنگ و هنر و مساعدت در 
برگزاری کنگره ملی سه هزار شهید استان قزوین نیز از اقدامات مهم قابل ذکر 

در این حوزه بود.
رئیس پارلمان محلی ش��هر قزوین اضافه کرد: شورای اسلامی شهر هر ساله به 
بررس��ی لوایح حوزه املاک ش��هری نیز می پردازد که شامل تفکیک، واگذاری 
مازاد خط پروژه، فروش انهار متروکه، تملک، رفع معارضین پروژه ها، بازگشایی 

معابر و ... می شود.
حکمت ال��ه داودی ح��وزه مالی و اقتصادی مجموعه مدیریت ش��هری را نیز از 
بخش های تخصصی و مهم پارلمان محلی دانس��ت و گفت: ش��ورای ش��هر در 
مهم ترین دس��تور کار خود در این حوزه به بررسی گردش حسابرسی سال 95 

شهرداری پرداخت.
وی افزود: لایحه تفاهم نامه ش��هرداری با ش��رکت آب و فاضلاب ش��هری در 

خصوص اصلاح شبکه در بافت های فرسوده نیز در شورای شهر بررسی شد.
وی در پایان بررس��ی تعرفه عوارض نوس��ازی و کسب و پیشه برای سال 98 و 
تحقق 60 درصدی درآمد پیش بینی شده در بودجه سال 97 کل شهرداری از 

موارد مهم قابل ذکر در سال جاری در حوزه مالی و اقتصادی دانست. 

گزارش عملکرد شورای اسلامی شهر قزوین در دوره پنجم سال 1397

 7931سال   "شورای اسلامی شهر قزوین در دوره پنجمگزارش عملکرد "

 عملکرد عناوین

 11 تعداد جلسات صحن

 812 تعداد مصوبات

 8602 تعداد اخبار منتشر شده

 4334 نامه های وارده

 4333 نامه های صادره

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 بازدید اعضای ش�ورای شهر قزوین و شهردار قزوین از پروژه تقاطع غیر 
همسطح یادگار امام - قزوین

افتتاح کارخانه آسفالت شهرداری قزوین با حضور وزیر دادگستری
افتتاح سافاری پارک فدک با حضور معاون رییس جمهور 

و رییس سازمان محیط زیست

 بازدید اعضای ش�ورای ش�هر قزوین و ش�هردار قزوین از پروژه کمربند 
شرق - قزوین

 بازدید اعضای ش�ورای شهر قزوین و شهردار قزوین از پل طبیعت و پل 
معلق - منطقه باراجین - جاده سلامت - قزوین

 بازدید رئیس و اعضای ش�ورای شهر از س�ازمان آرامستان شهرداری و 
بهشت فاطمه

دکتر علی صفری، شهردار قزوین خبر داد؛

افتتاح و کلنگ زنی 65 پروژه شهرداری با اعتبار 762 میلیارد تومان در چهلمین سال پیروزی انقلاب اسلامی

هفته نامه سیاسی و اجتماعی  استان قزوین
 صاحب امتیاز و مدیر مسئول:  حسن رجبی 09123819097

 سردبیر: امیر علی رضایی 09125818527
 مدیر اجرایی:  میثم رضایی لایه  09126810640
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 بازدید حکمت اله داوودی و مهدی عبدالرزاقی از روند پیشرفت احداث 
دوربرگردان پل سید حسن نصراله

- بازدید اعضای ش�ورای ش�هر از روند اجرای طرح بازآفرینی و بهسازی  بازدید و افتتاح مرکز کار آفرینی بانوان سفیر 
سبزه میدان

 بازدید اعضای شورا شهر ، شهردار و مدیران مجموعه مدیریت شهری از 
اراضی واقع در طرح اتصال پل امام رضا به پل ابوترابی

میلاد حضرت علی )ع( و روز پدر مبارک باد.


